

ဘုရားရှင်တို့ ပွင့်ထွန်းပေါက်လာခြင်းသည် ချမ်းသာခြင်း၏ အကြောင်းဖြစ်၏။ သူတော်ကောင်းတရားကို ဟောကြား တော်မူခြင်းသည် ချမ်းသာခြင်း၏အကြောင်းဖြစ်၏။ သံယာဇာန် ညီညွတ်ခြင်းသည် ချမ်းသာခြင်း၏အကြောင်းဖြစ်၏။ စိတ်ဓာတ် ညီညွတ်သူတို့၏အကျင့်သည် ချမ်းသာခြင်း၏ အကြောင်း ဖြစ်၏။

ဗုဒ္ဓဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၉၄)

ပြည်သူနှင့်အတူ

၂၀၁၇ ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ လစ်လပ်မဲဆန္ဒနယ်များ၌ တစ်ပြိုင်တည်း ကျင်းပ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လစ်လပ်မဲဆန္ဒနယ် (၅)နေရာအတွက် မဲဆန္ဒရှင်တစ်သန်းကျော်က လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒမဲပေး



ရန်ကုန် ဧပြီ ၁
၂၀၁၇ ခုနှစ် ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၆ နာရီမှစတင်၍ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ လစ်လပ်မဲဆန္ဒနယ် ၁၉ နေရာ၌ တစ်ပြိုင်နက် ကျင်းပသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လစ်လပ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် လေးနေရာတွင် လှိုင်သာယာ၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)နှင့် ကော့မှူးမြို့နယ်များပါဝင်ပြီး လစ်လပ်အမျိုးသား မဲဆန္ဒနယ် တစ်နေရာဖြစ်သည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား လွှတ်တော်အမှတ်(၆) မဲဆန္ဒနယ်မြေတွင် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့*



ပြည်သူ့အတွက် ပထမတစ်နှစ်တာ အချုပ်ပိုပါရီ

ပြည်သူ့အတွက် ပထမ တစ်နှစ်တာ

နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏

ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့တို့၏ ပထမတစ်နှစ်တာကာလအတွင်း ဆောင်ရွက်ချက်များကို အချုပ်ပို(၈)မျက်နှာဖြင့် ဖော်ပြထားပါသည်။

လသာမြို့နယ် မဲရုံ၌ မဲရေတွက်နေကြစဉ်(အပေါ်ပုံ)နှင့် လှိုင်သာယာမြို့နယ် FMI City အတွင်း ဖွင့်လှစ်ထားသောမဲရုံ၌ ဆန္ဒမဲပေးပြီး ထွက်ခွာလာသည့် အဘွားအိုတစ်ဦးအား တွေ့ရစဉ်(ယာပုံ) (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတကာစံချိန်စံညွှန်းများဖြစ်သည့် ISO လက်မှတ်ရရှိထားပြီး စိတ်ချယုံကြည် ကြာရှည်ခံ၊ အန္တရာယ်ကင်းအသုံးပြုနိုင်သည့်

SIGMA

လျှပ်စစ်မီးကြိုးများ

SIGMA CABLE

STARMART nine mile showroom -
ဖုန်း- ၀၉-၃၀၆၆၀၀၀၀၊ ၀၁-၉၆၆၆၉၇၁၃၊ ၀၁-၉၆၆၆၉၇၁၄
www.starmartninemileshowroom.com
Pro (1) ; ဖုန်း- ၀၁-၉၆၄၀၀၀၀၊ ၀၁-၉၆၄၀၁၁၀
Royal Electric; ဖုန်း- ၀၉-၅၀၀၄၉၆၇၊ ၀၁-၃၇၂၇၀၅

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျွန်တော်တို့အစိုးရက တိုင်းပြည်အကျိုးအတွက် ရည်ရွယ်ချက်ထားတဲ့ မူဝါဒများဖြစ်တဲ့ အမျိုးသား ရင်ကြားစေ့ရေး၊ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုဖြစ်ပေါ်မှုကို ရှေးရှုတဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေတစ်ရပ်ပေါ်ပေါက်ရေးနဲ့ ပြည်သူ့အများစုရဲ့ လူနေမှုဘဝများ တိုးတက်မြှင့်တင်ရေးတို့ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်တဲ့နေရာမှာ ကျွန်တော်တို့ကိုရွေးချယ်ပြီး တာဝန်အပ်နှင်းခဲ့တဲ့ မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူများကလည်း မိမိတို့နေရာကဏ္ဍအသီးသီးက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ချို့ယွင်းချက် များကို ဝေဖန်ထောက်ပြခြင်း၊ လုပ်ဆောင်သင့်တာတွေကို အကြံပြုလမ်းညွှန်ခြင်းစတဲ့ နည်းလမ်းတွေနဲ့ ဆက်လက်တက်ကြွစွာ ပိုင်းဝန်းပါဝင်ပေးကြဖို့ အလေးအနက် ပန်ကြားလိုပါတယ်။

(၁၇-၄-၂၀၁၆ ရက်နေ့တွင် ပေးပို့သည့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နှစ်သစ်ကူး သဝဏ်လွှာမှ)

ကျွန်မတို့နိုင်ငံရဲ့ ကိစ္စတွေအတွက်ကို ပြည်သူ့အတူတူ တာဝန်ယူမယ်။ ပြည်သူ့အတူတူ ကျွန်မတို့ ဒီတာဝန်တွေကို ထမ်းဆောင်မယ်။ ကျွန်မတို့အနေနဲ့ ဒီတာဝန်တွေကို ကျေပွန်ဖို့အတွက် ပြည်သူ့အားကို ကျွန်မတို့ယူသလို ကျွန်မတို့ရဲ့စွမ်းအားတွေ အားလုံးကိုလည်း ပြည်သူ့အတွက် ကျွန်မတို့သုံးပါမယ်ဆိုတဲ့ စိတ်ဓာတ်နဲ့ ပြည်သူ့အတူ ကျွန်မတို့ နောက်နှစ်ကို ချီတက်သွားချင်ပါတယ်။ အဲဒီလိုချီတက်သွားတဲ့အခါ ကျွန်မတို့ ပြည်သူ့ပြည်သားအားလုံး၊ ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများ အားလုံးဟာ ပိုင်းဝန်းပြီးတော့ ပံ့ပိုးကူညီကြလိမ့်မယ်လို့ ကျွန်မတို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

(၃၀-၃-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရတာဝန်ယူမှု တစ်နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ပြောကြားသည့်မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)

ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်း စာအုပ်ဈေးတန်း၌ ရောင်းသူဝယ်သူလေ့လာသူများဖြင့် ပုံမှန်စည်ကား

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁
၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၇ ရက် (စနေနေ့)မှစတင်ကာ အပတ်စဉ် စနေ-တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း နံနက် ၈ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီထိ ရန်ကုန်မြို့၊ ပုလဲတောင်မြို့နယ် သိမ်ဖြူလမ်း၌ ဖွင့်လှစ်သည့် ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်း စာအုပ်ဈေးတန်းကို ယနေ့ ၂၅ ရက်မြောက်နေ့အဖြစ် ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်ရာ ရောင်းသူဝယ်သူ၊ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ချိသူ၊ လေ့လာသူများဖြင့် တစ်နေ့ကုန်စည်ကားခဲ့သည်။

ယနေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံ စာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ဖြန့်ချိသူများအသင်းနှင့် စာအုပ် ဈေးတန်းရှိ စာအုပ်ဆိုင်ရှင်များစုပေါင်းကာ စာအုပ်ဈေးတန်းလာသူများအား နေ့လယ်စာ အာဟာရဒါအဖြစ် ခေါက်ဆွဲကြော်ထုပ်များကို တစ်ဦးချင်းစီသို့ ဝေငှာပျံ့ဒါန်းကြသည်။

ထို့အတူ စာအုပ်ဈေးတန်းလာသူများထဲမှ အမှတ်တရပုံတူရုပ်ပြောင် (CARICATURE) ရေးဆွဲခံလိုသူများအား ကာတွန်းဆရာ ကိုထိန်သာ၊ ကိုကျော် မိုးအောင်တို့က တစ်ပုံလျှင် ငွေကျပ်၅၀၀ နှုန်းဖြင့် အမှတ်တရရုပ်ပြောင် ရေးဆွဲပေးကြ သည်ကို တွေ့ရသည်။

အဆိုပါစာအုပ်ဈေးတန်းကို ဧပြီ ၂ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် နောက်ဆုံးနေ့အဖြစ် ပိတ်ပို့အခမ်းအနားကျင်းပပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင် စာအုပ်ဈေးတန်း ဝန်ကြီးများရုံးဘက်ခြမ်း ၌ စာရေးဆရာမ သန်းမြင့်အောင်နှင့် စာရေးဆရာ သရဝဏ် (ပြည်) တို့က ရေးသူဖတ်သူ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ဦးဆောင်ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ပြီး ပရိသတ်များအား “ပန်းရဲ့လမ်း တေးဂီတအဖွဲ့” မှ အနုပညာရှင်များက တေးဂီတများဖြင့် ဧည့်ခံဖျော်ဖြေကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ကိုချစ်)

ပါဠိပထမပြန်စာမေးပွဲ စတုတ္ထနေ့ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁
သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန သာသနာရေးဦးစီးဌာနက ကြီးမှူးကျင်းပလျက်ရှိသည့် ၂၀၁၇ ခုနှစ် ပါဠိပထမပြန်စာမေးပွဲကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ စာဖြေဌာန ၂၄၁ ဌာနတို့၌ ဖြေဆို ကြရာ (ပထမကြီး၊ ပထမလတ်၊ ပထမငယ်၊ အခြေပြုမူလ) စတုတ္ထနေ့ကို စာရင်းသွင်းသံဃာ၊ သီလရှင် စုစုပေါင်း ၆၃၅၉၂ ပါးအနက် ၅၀၄၂၂ ပါးဖြေဆိုကြသဖြင့် ၇၉ ဒဿ ၂၉ ရာခိုင်နှုန်းဖြေဆိုကြကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပင်လုံစိတ်ဓာတ်
လွှမ်းခြုံပတ်
မြင့်မြတ်မြန်မာ
တည်စေရာ

နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ပထမတစ်နှစ်တာကာလအတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲများ ပြုလုပ်မည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁
နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ပထမတစ်နှစ်တာ သက်တမ်းကာလအတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများနှင့်ပတ်သက်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲများကို ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး စုပေါင်းစည်းဝေးခန်းမ ရုံးအမှတ်(၇) နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ရာ ပထမအစီအစဉ်အဖြစ် ဧပြီ ၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်တို့ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဧပြီ ၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ဖြင့်လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်သည်။

တက်ရောက်သတင်းရယူလိုသည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပ သတင်းမီဒီယာများအနေဖြင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်တွင်းပြည်ပဆက်ဆံရေးနှင့် သတင်းပြန်ကြားရေးဌာနခွဲ e-mail:ir.pso.moi.2015@gmail.com လိပ်မူ၍ အမည်၊ သတင်းဌာန၊ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်၊ လိပ်စာ(e-mail လိပ်စာ)တို့အား ပေးပို့ရန်နှင့် ဆက်လက်ရှင်းလင်းမည့် ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ရှင်းလင်းပွဲပြုလုပ်မည့် နေ့ရက်များအား ကြိုတင်ဖော်ပြသွားမည် ဖြစ် ကြောင်း သိရှိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းပြည်ပမီဒီယာများ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေ၊ ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တောနှင့် ရသေ့တောင်မြို့နယ်တို့အတွင်း မြေပြင်ကွင်းဆင်း၍ လွတ်လပ်စွာသတင်းရယူခွဲ

စစ်တွေ ဧပြီ ၁
ပြည်တွင်းပြည်ပသတင်းမီဒီယာအဖွဲ့များသည် ယနေ့တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံ သတင်းရယူပြီး စစ်တွေမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကယ်ဆယ် ရေးစခန်းများသို့ သွားရောက်သတင်းရယူကြသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ လျှပ်စစ်၊ စက်မှုလက်မှု နှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ဇံနှင့် စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီးဦးမင်းအောင်တို့သည် နံနက် ပိုင်းတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၌ သတင်းမီဒီယာ အဖွဲ့များနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည့် အစီအမံကိုရှင်းလင်းပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် သတင်းမီဒီယာများက သိရှိလိုသည်များကို ပြန်လည်မေးမြန်းကြရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများက မောင်တောဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု ပိုမိုကောင်းမွန်ရေး၊ မဟာဓာတ်အားလိုင်းမရောက်နိုင်သေးသည့် မောင်တော၊ ရသေ့တောင်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တို့တွင် စက်သုံးဆီ တိုးမြှင့်သုံးစွဲ၍ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပိုမိုရရှိရေးအတွက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေနှင့် မလိုအပ်သည့် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းအချို့အား ရုပ်သိမ်းသွားမည့် အခြေ အနေတို့ကို ပြန်လည်ဖြေကြားသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့နယ်ရှိ ဘောဇူမ(၁၂) သက်ကယ်ပြင်နှင့် ဒါးပိုင်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများသို့

သွားရောက်ပြီး ကွင်းဆင်းသတင်းရယူကြသည်။

အဆိုပါကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများတွင် နေထိုင်ကြသူ များအတွက် နေထိုင်စားသောက်မှုနှင့် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများ စီမံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသော်လည်း လိုအပ်ချက်များရှိနေဆဲဖြစ်ရာ အများစုက စနစ်တကျ နေရာချထားပေးပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ် အစောပိုင်းကာလ အခြေအနေများကဲ့သို့ ပြန်လည်နေထိုင်ခွင့်ရရှိရန် ဆန္ဒရှိ နေကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် ပြည်တွင်း ပြည်ပသတင်းမီဒီယာအဖွဲ့များ သည် ညနေပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာခဲ့ရာ ညပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက် ရှိကြသည်။

သတင်းမီဒီယာအဖွဲ့တွင် ဘီဘီစီ၊ ဝီအိုအေ၊ အီးပီ အေ၊ တီဗွီအာဟာ၊ နိပုန်တီဗွီ၊ ဖူဂျီတီဗွီ၊ ဆင်ထရယ် နယူးဗျူရီ၊ ဖရန်ကီးယား မြန်မာ၊ ဧရာဝတီ၊ မြဝတီ၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၊ မြန်မာအင်တာနေရှင်တီဗွီ၊ မြန်မာ့သတင်းစဉ်၊ မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံတို့မှ သတင်း မီဒီယာ ၁၈ ဦးဖြင့် စုဖွဲ့ပြီး ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနသတင်း နှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးရဲနိုင် ဦးဆောင်၍ မတ် ၂၈ မှ ဧပြီ ၁ ရက်အထိ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေ၊ ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တောနှင့် ရသေ့တောင် မြို့နယ်များအတွင်း မြေပြင်ကွင်းဆင်း၍ လွတ်လပ်စွာ သတင်းရယူခဲ့ကြခြင်း ဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)



ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၌ ပြည်တွင်း ပြည်ပသတင်းမီဒီယာအဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံပွဲ။



သတင်းမီဒီယာများ စစ်တွေမြို့နယ်ရှိ ဘောဇူမ (၁၂) သက်ကယ်ပြင်နှင့် ဒါးပိုင်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများသို့ သွားရောက်၍ ကွင်းဆင်းသတင်းရယူစဉ်။

နိုင်ငံတကာ

အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် အီဂျစ်သမ္မတ အယ်လ်စီစီ ကိုင်ရိုမြို့မှ ထွက်ခွာ

ကိုင်ရို ဧပြီ ၁ - အီဂျစ်သမ္မတ အဗ္ဗဒယ်ဖာတာအယ်လ်စီစီသည် အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် ဧပြီ ၁ ရက်တွင် အီဂျစ်နိုင်ငံ ကိုင်ရိုမြို့မှ အမေရိကန်နိုင်ငံ ဝါရှင်တန်မြို့သို့ ထွက်ခွာသွားကြောင်း ယနေ့ရက်တာ သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ အီဂျစ်သမ္မတ အယ်လ်စီစီသည် ၎င်း၏ပြိုင်ဘက်များအား ဖြိုခွင်းခဲ့ခြင်းကြောင့် အမေရိကန် ပြည်ထောင်စုနှင့် ဆက်ဆံရေးတင်းမာခဲ့ပြီးနောက် အီဂျစ် နှင့် အမေရိကန်နှစ်နိုင်ငံအကြား ဆက်ဆံမှုအသစ်များ ပြန်လည်စတင်ရန် ကြိုးပမ်းသည့်အနေဖြင့် အမေရိကန် နိုင်ငံသို့ သွားရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြ သည်။

အီဂျစ်သမ္မတ အယ်လ်စီစီသည် ဝါရှင်တန်မြို့တွင် အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး မည်ဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ ထိပ်တန်းတာဝန်ရှိသူများအပြင် နိုင်ငံတကာငွေကြေးရန်ပုံငွေအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်ပါ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ကာ အီဂျစ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေး

အင်အားချည့်နေမှုအပေါ် အဆိုပါအဖွဲ့အစည်းများက ကူညီထောက်ပံ့မှုများပြုလုပ်ရေးအတွက် ဦးစားပေး ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် သမ္မတ အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခြင်းခံရသည့် အီဂျစ်သမ္မတ အယ်လ်စီစီသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသို့ ပထမဆုံး အကြိမ်အဖြစ် လာရောက်ခြင်းဖြစ်သည်။

အီဂျစ်နိုင်ငံသည် အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသတွင် အမေရိ ကန်ပြည်ထောင်စု၏ သက်တမ်းရှည်သည့် အရင်းနှီးဆုံး မဟာမိတ်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ခဲ့ပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ထံမှ နှစ်စဉ်စစ်ရေးအထောက်အပံ့ ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၃ ဘီလီယံ ရရှိနေသည်။ အီဂျစ်နိုင်ငံသည် ဆိုင်းနိုင်းကျွန်း ဆွယ်ဒေသ၌ အစ္စလာမစ်နိုင်ငံထူထောင်ရေးအဖွဲ့(အိုင် အက်စ်)စစ်သွေးကြွများအား ချေမှုန်းတိုက်ခိုက်နေရပြီး ယင်းတိုက်ခိုက်မှုများအတွင်း အီဂျစ်စစ်ဘက်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ ၀၀ ရာပေါင်းများစွာသေဆုံးခဲ့ရသည်။

အီဂျစ်နိုင်ငံတွင် သက်တမ်းအရင့်ဆုံးဖြစ်သည့် အစ္စလာမစ်အဖွဲ့အစည်း မွတ်စလင်ညီနောင်များအသင်း



အား အီဂျစ်သမ္မတ အယ်လ်စီစီက ဖြိုခွင်းနိုင်ခြင်းမှုအပေါ် ပြောကြားခဲ့မှုများကြောင့် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးတွင် အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း ဘာရက်အိုဘားမားက ၀၀၆၆ တင်းမာမှုများဖြစ်ပေါ်သည်။ ရိုက်တာ။



ပြုယမ်းအနေဖြင့် နျူကလီးယားလက်နက်စမ်းသပ်မှုများကို ရပ်တန့်သင့်ပြီဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဆို

လန်ဒန် ဧပြီ ၁ - အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဂျင်မတ်တစ်က မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအနေဖြင့် နျူကလီးယားလက်နက် စမ်းသပ်မှုအစီအစဉ်များကို ရပ်တန့်သင့်ပြီဖြစ်ကြောင်း မတ် ၃၁ ရက်က လန်ဒန်မြို့တွင်ကျင်းပသော သတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

ပြုယမ်း၏ နျူကလီးယားနည်းပညာဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ဝန်ကြီး မတ်တစ်က ပြင်းထန်သောသတိပေး စကားပြောကြားခဲ့သည်။ အမေရိကန်နိုင်ငံအနေဖြင့် ပြုယမ်း၏ နျူကလီးယား အင် တိုးတက်မြင့်မားလာမှုအပေါ် သံတမန်နည်းအရ ဖြေရှင်းရန် မဟာမိတ်နိုင်ငံများနှင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများသာမက ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့နှင့်ပါ အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ဝန်ကြီး မတ်တစ်က ဆိုသည်။

သို့သော် ယခုအချိန်တွင် ပြုယမ်းအနေဖြင့် နျူကလီးယား လက်နက်စမ်းသပ်မှုကို ရပ်တန့်မှုမရှိဘဲ ဆက်လက်လုပ်ဆောင် လျက်ရှိကြောင်း ၎င်းကပြောကြားခဲ့သည်။ မတ်လတွင် နျူကလီးယားလက်နက်စမ်းသပ်မှု

များပြုလုပ်ခဲ့သည်။ မကြာသေးမီက ပြိုဟုတ်စာတပ်ပုံများအရ မြောက် ကိုရီးယားနိုင်ငံအရှေ့မြောက်ဘက်ရှိ ဒုံးပစ်စင်အနီးတွင် နျူကလီးယားလက်နက်စမ်းသပ်မှုကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ဆက်လက် လုပ်ဆောင်နေသည့် လှုပ်ရှားမှုများတွေ့ရှိရကြောင်း ဝန်ကြီးမတ်တစ်က ဆိုသည်။

ပြိုဟုတ်စာတပ်ပုံတွင်ပြသသော လှုပ်ရှားမှုများသည် ရက်အနည်းငယ်အကြာက ရပ်တန့်သွားခဲ့သည်။ ဤအချက် ကို ကြည့်ခြင်းအားဖြင့် နောက်ထပ်ဒုံးကျည်ပစ်လွှတ်ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်ပြီဟု ထင်မြင်ယူဆရကြောင်း အမေရိကန် သူတော်အဖွဲ့က ဆိုသည်။

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် ယခုအချိန်တွင် နျူကလီးယားလက်နက်များကို အချိန်မရွေးပစ်လွှတ်နိုင် သည်ဟု ယုံကြည်ထားကြောင်းနှင့် အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့ များအား တပ်လှန့်ထားသည်ဟု အမေရိကန်အစိုးရအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက အင်န်အိတ်ချီကေသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

အင်န်အိတ်ချီကေ။

တရုတ်နိုင်ငံ ဟယ်ပေခိုင်တွင် အထူးစီးပွားရေးဇုန်တစ်ခု ထူထောင်မည်

ပေကျင်း ဧပြီ ၁ - တရုတ်နိုင်ငံ၏ ပေကျင်းနှင့် ထျန်ကျင်းမြို့တော်များနှင့် စီးပွားရေးပေါင်းစည်း လုပ်ဆောင်နိုင်စေရန် လူဦးရေ ထူထပ်သည့် ဟယ်ပေခိုင်တွင် စီးပွားရေးဇုန်အသစ်တစ်ခု ထပ်မံဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်အစိုးရအဖွဲ့က ဧပြီ ၁ ရက်တွင် သတင်းတစ်ရပ် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ သည်။

မကြာသေးမီအချိန်တွင် ဖွင့်လှစ်တော့မည့် ဟယ်ပေ ခိုင်ရှိ ရှင်းဂန်စက်မှုဇုန်အသစ်သည် တရုတ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ စတင်အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်မှုတွင် အရေးပါသော စီးပွားရေးဇုန်ဖြစ်သည့် စန်ကျင့်အထူးစီးပွားရေးဇုန်ကဲ့သို့ နိုင်ငံ၏စီးပွားဖွံ့ဖြိုး မှုများကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုမည် ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်သတင်းဌာနဆိုင်ရာက အစိုးရအဖွဲ့ ၏သတင်းထုတ်ပြန်ချက်ကိုကားကားပြီး ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ စီးပွားရေးဇုန်သည် ပေကျင်းမြို့၏

အနောက်တောင်ဘက် ကီလိုမီတာ ၁၀၀ ခန့်တွင်တည်ရှိပြီး ဟယ်ပေခိုင် မြို့တော်ရှိကျားကျွန်းနှင့် နီးကပ်လျက်ရှိသည်။ ယင်းစီးပွားရေးဇုန်၏ အကျယ်အဝန်းမှာ ဟက်တာ ၁၀၀၀၀ ခန့် ရှိပြီး မကြာမီအချိန်တွင် ဟက်တာ ၂၀၀၀၀၀ အထိ တိုးချဲ့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တရုတ်အစိုးရအဖွဲ့က ဟယ်ပေ၊ ပေကျင်းနှင့် ထျန် ကျင်းမြို့များ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို တစု တစည်းတည်း ပေါင်းစည်းလုပ်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် အစီအစဉ်များ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် ရှိ သည်။

လူဦးရေထူထပ်မှုနှင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများကို လျော့ချသည့်အနေဖြင့် လူဦးရေ ၂၂ သန်း နေထိုင်သော ပေကျင်းမြို့ရှိ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများကို ဟယ်ပေခိုင်သို့ လာမည့်နှစ်အနည်းငယ်အတွင်း ပြောင်းရွှေ့သွားရန် တရုတ်အစိုးရကစီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရိုက်တာ။



ပြည်ပနိုင်ငံများသို့ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သည့် တရားခံပြေး ၂၅၀၀ ကျော်အား တရုတ်အစိုးရ ပမ်းဆီး

ပေကျင်း ဧပြီ ၁ - ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်းတွင် ပြည်ပနိုင်ငံ ၉၀ ကျော်နှင့် အခြားနယ်မြေဒေသများသို့ ထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သွားသည့် တရားခံပြေး ၂၅၆၆ ဦးအား တရုတ် အစိုးရက ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး တရားမဝင်ငွေကြေး ယွမ် ၈ ဒသမ ၆ ဘီလီယံ (အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၂၅ ဘီလီယံ) ခန့် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း တရုတ်အစိုးရ ဆင်ဟွာသတင်းဌာနက ဧပြီ ၁ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန် သည်။

ပြေးယောင်း ခေါ်ဆောင်မှုဖြင့် ပြန်လာစေခြင်းဖြစ်ကြောင်း အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး ဗဟိုညွှန်ကြားဆောင်ရွက် ရေး အဖွဲ့လက်အောက်ရှိ တရားခံပြေးများ အပြစ်ဒဏ် ချမှတ်ရေးကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၏ ထုတ်ပြန်ချက်ကို ကောက်နုတ်၍ ဆင်ဟွာသတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။

ဖမ်းဆီးရမိသည့်တရားခံပြေးတွင် တရုတ်ကွန်မြူနစ် ပါတီဝင် သို့မဟုတ် တရုတ်အစိုးရဝန်ထမ်းဟောင်း ၄၁၀ ဦးတို့ ပါဝင်ကြသည်။

လတ်တလောတွင် တရုတ်နိုင်ငံအစိုးရက အလိုရှိ ဆုံး တရားခံပြေး ၁၀၀ အဖြစ် ကြေညာထားခြင်းခံရသူများဟု သံသယရှိသူ ၃၉ ဦးမှာ ပြည်တွင်းသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခဲ့

သည်ဟု ဆင်ဟွာသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်က တရုတ်နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ဆောင်ရွက်နေသည့် အကျင့်ပျက်ခြစားမှု တိုက်ဖျက်ရေး လှုပ်ရှားမှု၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ရပ်အဖြစ် ၂၀၁၅ ခုနှစ် တွင် တရုတ်နိုင်ငံအလိုရှိဆုံး တရားခံပြေးဦးရေ ၁၀၀ ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ၎င်းတို့အား နိုင်ငံတကာရဲတပ်ဖွဲ့ (အင်တာပို)က အနီရောင်အဆင့် သတိပေးချက်ထုတ်ပြန် ကာ ဖမ်းဆီးမိန့်များထုတ်ပြန်ထားသည်။

ဆင်ဟွာ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

* ရှေ့မှ
ကမာရွတ်၊ ကြည့်မြင်တိုင်၊ ဆိပ်ကမ်း၊ လသာ၊ လှိုင်၊
လမ်းမတော်နှင့် အလုံမြို့နယ်တို့ ပါဝင်ရာ သတ်မှတ်
မဲရုံပေါင်း ၉၄၂ ရုံဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး မဲပေးခွင့်ရှိသူမဲဆန္ဒရှင်
ပြည်သူ ၁၀၀၆၂၅၂ ဦး မဲပေးခွင့်ရှိကြောင်း သိရ
သည်။

မဲရုံများစတင်ဖွင့်ချိန် နံနက် ၆ နာရီတွင် မဲရုံအများစု၌
လာရောက်မဲပေးသူ နည်းပါးမှုရှိနေသော်လည်း နံနက် ၈
နာရီနောက်ပိုင်းမှစတင်၍ မဲပေးသူများ တဖွဲဖွဲ လာရောက်
မဲပေးကြသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။ ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲ
ကျင်းပနေစဉ် ပြည်သူများ လွတ်လပ်၍ တရားမျှတစွာ
မဲပေးနိုင်ရေးအတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့၏
အင်အား ထက်ဝက်ခန့်ကို အသုံးပြု၍ လုံခြုံရေး အစီအမံ
များ ဆောင်ရွက်ထားကြောင်းလည်း သိရသည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကြားဖြတ်
ရွေးကောက်ပွဲတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု
ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်သည် ကမာရွတ်မြို့နယ်အမှတ်
(၄)ရပ်ကွက် ယူဇနလမ်းနှင့် ဘုရင့်နောင်လမ်းကြား
သင်္ဘောကျင်းအိမ်ရာရှိ အမှတ်(၁)မဲရုံတွင်လည်းကောင်း၊
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းမြင့်သည် လှိုင်သာယာ
မြို့နယ် FMI City ဝင်းအတွင်းရှိ ဖွင့်လှစ်ထားသောမဲရုံ
တွင်လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်
ဦးဖြိုးမင်းသိန်းသည် ကမာရွတ်မြို့နယ် (၁၀)ရပ်ကွက်ရှိ
အမျိုးသမီးဂေဟာ၌ ဖွင့်လှစ်ထားသော အမှတ်(၃)မဲရုံတွင်
လည်းကောင်း လာရောက်ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည်။

လှိုင်သာယာမြို့နယ်တွင် မဲရုံပေါင်း ၂၆၂ ရုံနှင့်
မဲပေးခွင့်ရှိသူ ၃၇၈၅၁၆ ဦးရှိရာ နံနက် ၆ နာရီမှစတင်၍
မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများက သက်ဆိုင်ရာမဲရုံများတွင်
လာရောက် မဲပေးကြသည်။

လှိုင်သာယာမြို့နယ် အမှတ်(၅) အခြေခံပညာအလယ်
တန်းကျောင်းရှိ မဲရုံတွင် လာရောက်မဲပေးသူ
ဒေါ်အေးမြတ်မွန် က “မဲလက်မှတ်ကို ကြိုထုတ်ထားတာ
ဆိုတော့ မဲပေးရတာအဆင်ပြေပါတယ်။ မနက်ပိုင်းဆို
တော့ မဲပေးတဲ့သူနည်းနေသေးတယ်။ တိုင်းပြည်အတွက်
တကယ်အကျိုးပြုမယ့် ကိုယ်စားလှယ်မျိုးကို ရွေးချယ်
ခဲ့ပါတယ်” ဟုပြောသည်။

ကျွန်လစ်လပ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
သုံးနေရာဖြစ်သော ဒဂုံမြို့သစ် (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်တွင်
မဲရုံပေါင်း ၁၀၈ ရုံ နှင့် မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၈၉၈၀၇ ဦး၊ ဒဂုံ
မြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်တွင် မဲရုံပေါင်း ၁၆၉ ရုံနှင့်
မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၉၉၆၃၁ ဦးနှင့် ကော့မှူးမြို့နယ်တွင်
မဲရုံပေါင်း ၁၅၅ ရုံနှင့် မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၉၄၆၉၈ ဦးတို့
ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဒဂုံမြို့သစ် (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ် (၆၉) ရပ်ကွက်ရှိအမှတ်
(၃) အခြေခံပညာ မူလတန်းကျောင်းမဲရုံသို့ ဆန္ဒမဲလာရောက်
ပေးသူ ကိုကျော်ကျော်သက်က “ကြားဖြတ် ရွေးကောက်ပွဲ
ကို စိတ်ဝင်စားပါတယ်။ မဲရုံဖွင့်စအချိန်လောက်က
လူကနည်းပါတယ်။ သိပ်မတွေ့ရဘူး။ တဖြည်းဖြည်းတော့
မဲလာပေးတဲ့သူများတာ တွေ့ရပါတယ်။ အခုချိန်က နိုင်ငံ
ကောင်းဖို့အတွက် ချီတက်နေချိန်မှာ နိုင်ငံသားတစ်ယောက်
အနေနဲ့ တာဝန်ကျေပွန်ချင်လို့ပါ။ ကိုယ်ရွေးချယ်မယ့်
ကိုယ်စားလှယ်က နိုင်ငံအတွက် အလုပ်လုပ်နိုင်မယ့် သူကို
မျှော်လင့်တယ်။ ရပ်ရွာဒေသအတွက် ကောင်းတာတွေ
လုပ်ပေးဖို့လည်း မျှော်လင့်ပါတယ်” ဟုပြောသည်။

ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်ရှိမဲဆန္ဒရှင်များ အေးချမ်း
စွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်
များက လှည့်ကင်းပတ်ကင်းများဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်
ရှိသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။

ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ် (၉၄) ရပ်ကွက်ရှိ



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖြိုးမင်းသိန်းနှင့်ဇနီးတို့ ကမာရွတ်မြို့နယ် သံလွင်လမ်းအမျိုးသမီးဂေဟာ
(၁၀)ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ် - (၃)၌ ဆန္ဒမဲပေးရန် မဲလက်မှတ်ထုတ်ယူနေကြစဉ်။(သတင်းစဉ်)

အမှတ်(၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းမဲရုံတွင်
ဆန္ဒမဲလာရောက်ပေးသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်းကမူ “ကိုယ်
သဘောကျတဲ့ ရွေးချယ်မယ့်ကိုယ်စားလှယ်က ကိုယ့်မြို့နယ်
ဒေသအတွက် စွမ်းဆောင် ပြည့်ဆည်းပေးနိုင်မယ်လို့
မျှော်လင့်ပြီးမဲပေးခဲ့တာပါ” ဟုဆိုသော်လည်း လူလတ်
ပိုင်းအရွယ် အမျိုးသားတစ်ဦးကမူ “ယခု ကြားဖြတ်
ရွေးကောက်ပွဲကို မဲမပေးတော့ဘူး” ဟုပြောသည်။

လစ်လပ်အမျိုးသားမဲဆန္ဒနယ် တစ်နေရာဖြစ်သည့်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသားလွှတ်တော် အမှတ်(၆)
မဲဆန္ဒနယ်မြေတွင် ကမာရွတ်မြို့နယ်၌မဲရုံပေါင်း ၃၅ ရုံနှင့်
မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၅၈၄၄၃ ဦး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၌မဲရုံ
ပေါင်း ၅၄ ရုံနှင့်မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၇၀၉၁၄ ဦး၊ ဆိပ်ကမ်း
မြို့နယ်၌ မဲရုံပေါင်း သုံးရုံနှင့်မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၁၈၃၇ ဦး၊
စာမျက်နှာ ၉ သို့»



လသာမြို့နယ် အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် မဲရုံ(၁)နှင့် (၂)၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ မဲပေးရန် မဲလက်မှတ်ထုတ်ယူနေကြစဉ်။
(သတင်းစဉ်)



အလုံမြို့နယ် စောရန်ပိုင်အရှေ့ရပ်ကွက် မဲရုံ(၂)၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူတစ်ဦး မဲပေးအတွင်းသို့ ဆန္ဒမဲထည့်နေစဉ်။
(သတင်းစဉ်)



လမ်းမတော်မြို့နယ် အမှတ်(၇)
ရပ်ကွက်မဲရုံ၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူ
တစ်ဦး မဲပေးရန် မဲလက်မှတ်
ထုတ်ယူနေစဉ်။(ဝဲပုံ)
(သတင်းစဉ်)

ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၌
မဲပေးရန် လာရောက်သည့်
မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူတစ်ဦးအား
ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေစဉ်။
(ယာပုံ)
(သတင်းစဉ်)



တင်းမေကျေးရွာ၌ ကျေးရွာတာဝန်ခံတစ်ဦး စားခတ်ဒဏ်ရာများဖြင့် ၎င်း၏ နေအိမ်အတွင်း သေဆုံး

စစ်တွေ ဧပြီ ၁။ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် တင်းမေကျေးရွာ၌ ကျေးရွာတာဝန်ခံ တစ်ဦးမှာ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက စားခတ်ဒဏ်ရာများဖြင့် ၎င်း၏

နေအိမ်အတွင်း သေဆုံးသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တင်းမေကျေးရွာနေ ကျေးရွာတာဝန်ခံတစ်ဦးဖြစ်သူ ဟာမစ်ဥလ္လာ(၄၆)နှစ်၏ နေအိမ်အတွင်း

သို့ နံနက် ၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်ခန့်တွင် မျက်နှာဖုံးစွပ်ထားသော မျိုးနွယ်တူ လူခုနစ်ဦးခန့်က ဝင်ရောက်ပြီး ၎င်းနှင့် မိသားစုများအား တုတ်၊ ဓားများဖြင့် ရိုက်နှက်လှုံးထွေး သတ်ပတ်ခဲ့

သဖြင့် ဟာမစ်ဥလ္လာမှာ ဦးခေါင်းထိပ်ညှိမည်း ဒဏ်ရာတစ်ချက်၊ ဝဲဘက် လည်ပင်းထိုး သွင်းဒဏ်ရာတစ်ချက်၊ မေးအောက် ဓားခုတ်ပြတ်ရှဒဏ်ရာတစ်ချက်ရရှိပြီး သေဆုံးသွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သေဆုံးသူမှာ တင်းမေကျေးရွာတွင် အကြမ်းဖက်သင်တန်း ဖွင့်လှစ်ခဲ့မှုနှင့် ပတ်သက်၍ မတ် ၂၉ ရက်က ကျေးရွာသို့ သတင်းမီဒီယာများမှ လာရောက်မေးမြန်းစဉ် ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သူများအနက်မှ တစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း၊ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအား ဖမ်းဆီးနိုင်ရေး တောင်ဘဇာနယ်မြေရဲစခန်းမှူးနှင့်အဖွဲ့က ဆက်လက်ဆောင် ရွက်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ယာဉ်လမ်းအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး ရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှု ၂၀၁၇ခုနှစ် ဧပြီလ (၁) ရက်နေ့မှ (၇)ရက်နေ့ အထိ

အမြန်လမ်း၌ ကင်တမော်တော်ယာဉ်ဘီးပေါက်ပြီး အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ တိမ်းမောက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁။ ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီး မိုင်တိုင်အမှတ်(၂၂၇/၀)နှင့် (၂၂၇/၁)အကြား ရန်ကုန်မှ-မန္တလေးသို့ ယာဉ်မောင်း သန်းဇော်လင်း မောင်းနှင်လာသော မော်တော်ယာဉ်မှာ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက ယာရှေ့ဘီးပေါက်ပြီး အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ လမ်းလယ်ကျွန်းပေါ် ရောက်ရှိတိမ်းမောက်ခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ယာဉ်ပေါ်ပါ ၁၁ ဦးအနက် မြောက်ဦးမှာ ဒဏ်ရာ(မစိုးရိမ်ရ)ရရှိခဲ့သည်။ ဒဏ်ရာရရှိသူများအား ဘုရားတောင် အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့ပိုင်ကားဖြင့် နေပြည်တော် ခုတင်(၁၀၀၀) ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ရသည်။ သို့ပါ၍ ယာဉ်ကို မဆင်မခြင် ပေါ့ဆစွာမောင်းနှင်သူ ယာဉ်မောင်းအား အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ သန်းဦး(လေးမျက်နှာ)



ပိတောက်ခွဲသားများတင်ဆောင်လာသည့် ယာဉ် လမ်းဘေးထိုးကျတိမ်းမောက်၍ နှစ်ဦးသေဆုံး

ဆားလင်းကြီး ဧပြီ ၁။ ။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် ငွေသာကျေးရွာအနီး၌ မတ် ၃၀ ရက် ည ၁၀ နာရီက ပါလူရိုးအမျိုးအစား မော်တော်ယာဉ်တစ်စီး လမ်းဘေးထိုးကျတိမ်းမောက်၍ ယာဉ်ပေါ်ပါ နှစ်ဦးစလုံးနေရာတွင် ပွဲချင်းပြီး သေဆုံးမှုတစ်ခု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ မတ် ၃၀ ရက် ည ၁၀ နာရီတွင် ပုသိမ်-မုံရွာ လမ်းအတိုင်း မြောက်မှတောင်သို့ ယာဉ်မောင်း (စုံစမ်းနေဆဲ) မောင်းနှင်ပြီး ၎င်းနှင့်အတူ လူတစ်ဦး (စုံစမ်းဆဲ)တို့ လိုက်ပါလာသော ပါလူရိုးအမျိုးအစား ယာဉ်အမှတ် MDY/RLG. . . ခဲစိမ်းရောင်ယာဉ်သည် မိုင်တိုင်အမှတ်(၄၂၈/၄) နှင့် (၄၂၈/၅)အကြားအရောက်၌ အရှိန်လွန်ပြီး လမ်းဘေးမြောင်းထဲသို့ ထိုးကျတိမ်းမောက်ခဲ့ရာ ယာဉ်ပေါ်ပါ နှစ်ဦးစလုံးနေရာ၌ပင် ပွဲချင်းပြီးသေဆုံးသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သက်သေများနှင့်အတူ ယာဉ်အဆက်လက်စစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားမဝင် သယ်ဆောင်လာသော ပိတောက်ခွဲသား ၁၆ တုံး (၁ ဒဿ ၀၅၇၈ တန်)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆားလင်းကြီး မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ဦးဝယ်(ဆားလင်းကြီး)

International Journal Myanmar မြန်မာတိုင်းဒေသကြီး တက်လမ်း လူငယ်တို့ လျှောက်စစ် နိုင်ငံတော်သတင်းစာ 2017 APRIL 1 TO 9 - MONDAY 13841

အမည်မှန် ကျောက်ကြီးမြို့နယ်၊ မုန်းဒေသ၊ မြေတွင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းဝင်း(ခ)ဦးထွန်းထွန်း/ကကန (နိုင်)၀၄၆၈၉၆၂၁၂၁ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း

ရွှေပင်ကု များလေး ပုံစံ၊ စစ်ကိုင်း၊ ပြင်ဦးလွင်၊ အလောင်းတော်ကယု 60000၊ ငွေစက်တော်ကုသောဦးပျံးမာရ 65000၊ ငွေစက်တော်ပျံးဝေယု 60000၊ စစ်ကိုင်းအလောင်းတော်ကယု 75000၊ တောင်ကြီးအိမ်ထောင်စုပေးစာ 75000၊ နိုင်းကန် April-12 စုစည်းကော်မတီဖွဲ့စည်းထားသည်။ 09-450224339, 09-73130346

MIHARA Travels & Tours 3 to 45 CAR RENTAL SERVICES မြဝတီ-မဲဆောက် ပေဓီကမ်းခြေ အပတ်စဉ် Ph: 095009552, 095025400, 09450051557, 09420773444

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မဟာပရိယတ္တိအစည်းအရုံးအိမ်ရာ နေထိုင်ခွင့်ရရှိသူများအား အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း

အမျှားသီစေရန်ကြေညာချက် ရွှေတိဂုံစေတီရင်ပြင်ကော်၊ စေတီယံကံတပရိယတ္တိစေတီအသင်းကြီးမှ ရရှိမည့် လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ ရွှေတောင်တန်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၆) အဆောက်အအုံရှိ မြေပိုင်ဆိုင်မှု(၂)ခန်းအား ပြန်လည်အမ်းပေါက်ရန် ဦးတင်ဝင်း (၂၃၅၅၄)မှ လျှောက်ထားလာသဖြင့် ကန့်ကွက်ရန်အကြောင်းရှိပါက နိုင်ငံ့သော အထောက်အထားများနှင့်တကွ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၁၄)ရက်အတွင်း ဌာနသို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ရွာတစ်ခွင်သာစေချင် မီးတွင်မပေါ့နှင့်

ကျယ်ဝန်းသောခြံများ သက်သာသော ဈေးနှုန်းဖြင့် ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်အမြန်ရောင်းမည် ၁။ ပြင်ဦးလွင်တွင် ဈေးသက်သာစွာ ကိုယ်ပိုင်ခြံဝင်းဖြင့် မိသားစုလိုက် အပန်းဖြေအနားယူလိုသူများ၊ အေးချမ်းစွာ နေထိုင်လိုသူများ၊ အပူရောင်လိုသူများနှင့် ရာသီဥတုအေးအေးဖြင့် တိတ်ဆိတ်စွာ တရားအေးထုတ်လိုသူများအတွက် အနီးစခန်းလေယာဉ်ကွင်းရွှေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်ဆိတ်ငြိမ်၊ ရပ်ကွက်သန့်၊ လမ်းကျယ်၊ ကတ္တရာခင်းထားပြီး၊ လမ်းအဝင်အထွက်ကောင်း၊ ပေ(၈၀x၈၀)ခြံစည်းရိုး အုတ်တံတိုင်းခတ်၊ သံတံခါးတပ်ပြီး၊ မြေပြင်ညီမြေကွက်များအား တစ်ကွက်ချင်းသော်လည်းကောင်း၊ မိသားစုဆွေမျိုးများ တွဲလျက် သော်လည်းကောင်း အပန်းဖြေနေထိုင်နိုင်ရန်အတွက် အရှုပ်အရှင်းကင်း ခြံကွက်များ အမြန်ရောင်းမည်။ ဘုန်းကြီးကျောင်း၊ ရိပ်သာ၊ ဆောက်လုပ်လျှင်အလွန်အဆိုးအတွက် မြေကွက်လပ်(၆.၅)ဧက ရောင်းမည်။

YANGOON CHARMS Travels & Tours Scania Express, 3*Hotels, Meals, Guide

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ အသုံးပြုရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ နံ့သုံးယာဉ်များ ဝယ်ယူလိုပါ၍ ပြည်တွင်းအခြေခံကုန်ပစ္စည်းများအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

၂၀၀၃

၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စု၏ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ယမန်နေ့မှအဆက်

နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၇)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ											
			အခွန်အကောက်	နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသားမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ထောက်ပံ့ငွေရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ပအကူအညီရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	စုဆောင်းငွေမှ ရငွေ	စုစုပေါင်း
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	၁၄	၁၅
၁	ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော် သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ			၁၉,၉၄၄,၀၀၀									၁၉,၉၄၄,၀၀၀
၂	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း			၆၅,၀၀၀,၀၀၀						၂၇,၂၅၅,၀၀၀			၉၂,၂၅၅,၀၀၀
၃	ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း			၂၄၆,၄၂၀,၇၂၈					၁၄,၅၆၅,၉၄၀	၂၀၀,၀၀၂,၇၃၀			၄၆၁,၉၉၀,၄၀၈
၄	သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း			၂၉၆,၀၇၃,၀၅၀					၅၉,၂၅၀				၂၉၆,၀၇၃,၃၀၀
၅	လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း			၃,၇၁၆,၄၉၈,၃၃၇					၁,၉၀၀,၆၆၃	၂၀၅,၀၄၅,၆၈၈			၃,၉၂၂,၀၄၄,၆၈၈
၆	ဧကန်စိုက်ပျိုးရေး ဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း			၁၄၅,၂၀၃,၉၈၀									၁၄၅,၂၀၃,၉၈၀
၇	စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း			၄,၂၃၂,၂၂၄,၄၄၈					၃,၅၂၀,၃၂၇	၂၀,၅၆၉,၅၀၀			၄,၂၅၅,၃၂၂,၂၇၅
	ပေါင်း				၄,၉၁၂,၈၉၃,၆၉၄					၂၀,၀၅၆,၀၈၀	၄၇၄,၈၇၂,၉၉၉			၅,၄၀၃,၈၂၂,၈၀၃

နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၈)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ သုံးငွေများ					မိမိဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအစီအစဉ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် သုံးငွေများ (လုပ်ငန်းသုံးရင်းနှီးငွေ)					စုစုပေါင်း	
			သာမန်သုံးငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ	သုံးငွေပေါင်း	သာမန်သုံးငွေများ	ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွဲနံ၊ အထူးကုန်စည်ခွဲနံ၊ ဝင်ငွေခွဲနံနှင့် ဝင်ငွေခွဲနံ ဝင်ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	သုံးငွေပေါင်း		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉(၄+၅+၆+၇+၈)	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃(၁၀+၁၁+၁၂)	၁၄(၉+၁၃)	
၁	ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော် သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ												
၂	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း	၅၅,၂၉၇,၀၀၀	၆၅၅,၃၃၈	၂၆,၅၅၇,၂၀၀			၈၂,၅၀၀,၂၃၈		၂၇၅,၅၅၅			၃၅၈,၀၅၅,၄၇၆	
၃	ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း	၁၀၄,၆၈၆,၂၇၇	၂၆၆,၉၅၉,၄၈၃		၂၂,၉၂၄,၄၂၈		၃၉၄,၅၇၀,၁၈၈		၉၂,၉၀၉,၉၉၉	၅၉,၃၇၇,၇၅၃	၆၇,၀၇၀,၉၀၂	၆၁၄,၈၄၈,၇၃၃	
၄	သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း								၁၀၉,၃၉၆,၂၅၃	၁၅၉,၀၁၃,၈၄၃	၃၀၄,၄၁၀,၀၉၆	၃၆၈,၈၀၉,၁၄၂	
၅	လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း	၇၁၀,၆၈၈,၂၆၄	၂၆၈,၆၈၈,၈၀၀		၁၇၈,၈၃၃,၈၃၉		၁,၁၅၈,၂၀၀,၉၀၃	၂၁၃,၆၈၇,၂၆၅	၇၆၀,၉၄၁,၅၃၀	၁၅,၉၇၇,၇၅၃	၂,၉၃၃,၈၀၀,၅၄၅	၄,၀၆၆,၇၄၁,၄၃၇	
၆	ဧကန်စိုက်ပျိုးရေး ဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း	၉၇,၈၀၈,၆၀၀	၉၇,၅၃၃,၁၉၅		၈၅,၀၉၁,၄၅၀		၂၈၀,၄၃၃,၂၄၅	၉၁,၄၇၂,၄၇၂	၄,၀၆၄,၂၀၅		၉၅၅,၉၆၀,၉၂၂	၃၅၇,၉၆၇,၉၃၂	
၇	စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများ	၎င်း	၄၇၆,၇၇၂,၇၄၉	၁၉,၀၇၀,၄၇၈			၁၅,၃၅၀,၉၇၀	၅၀၇,၁၉၄,၁၉၇				၅၂၈,၅၄၅,၆၆၇	၅၀၇,၁၉၄,၁၉၇	
	ပေါင်း		၁,၄၄၅,၂၅၃,၀၀၀	၆၅၂,၈၇၃,၈၉၄	၂၆,၅၅၇,၂၀၀	၂၆၆,၈၅၃,၇၀၇	၁၅,၃၅၀,၉၇၀	၂,၄၅၆,၈၉၂,၇၃၂	၂,၄၄၂,၆၅၇,၈၉၅	၁,၀၀၄,၀၉၂,၈၈၇	၈၅၄,၂၂၂,၂၂၂	၃,၅၄၀,၉၇၂,၀၀၄	၅,၉၉၇,၀၆၅,၇၃၆	

ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအစီအစဉ်ဖြင့်ပေး ဆောင်ရွက်သော နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၉)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ											
			အခွန်အကောက်	နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသားမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ထောက်ပံ့ငွေရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ပအကူအညီရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	စုဆောင်းငွေမှ ရငွေ	စုစုပေါင်း
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	၁၄	၁၅
၁	ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော် သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ			၂၃၆,၅၂၃,၂၃၀					၁၄,၀၀၄,၀၀၀				၂၅၀,၅၂၇,၂၃၀
၂	လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဝေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း	၎င်း			၅၃၃,၄၀၀,၂၀၈						၁၇,၆၀၈,၄၇၃			၅၅၁,၀၁၆,၆၉၁
၃	လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဝေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း	၎င်း			၂၃၉,၀၅၂,၀၉၈						၁၈,၇၆၆,၈၅၀			၂၅၇,၈၁၈,၉၄၈
	ပေါင်း				၉၆၈,၉၇၆,၅၂၆					၃၆,၃၇၈,၃၂၃				၁,၀၁၄,၃၆၂,၆၆၉



C B BANK

“ CB Bank ရုံးချုပ်ပြောင်းရွှေ့ ဖွင့်လှစ်ခြင်းအား အသိပေးပန်ကြားခြင်း ”

၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၂၀) ရက်နေ့မှစ၍ ယခင် CB Bank ၏ ရုံးချုပ်ဖြစ်သော အမှတ် (၃၃၄၊ ၃၃၆)၊ ၂၃လမ်းနှင့်ကမ်းနားလမ်းထောင့်၊ လသာမြို့နယ်မှ မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်ရှိ UFC (Union Financial Center Tower-A နှင့် Tower-B) သို့ပြောင်းရွှေ့ ပြီး CB Bank ၏ ရုံးချုပ်အဖြစ် ဘဏ်လုပ်ငန်း ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်လက်၍ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များကို Customer များသိရှိဆက်သွယ်နိုင်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

Email : contactcenter@cbbank.com.mm
info@cbbank.com.mm
Website : www.cbbank.com.mm

Tel : (95-1) 2317999
Fax : (95-1) 2317979

ကြော်ငြာ

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၁၇)ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း

(၄၁)နှစ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ်

ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်းပွဲနှင့်ညစာစားပွဲဖိတ်ကြားခြင်း

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၁၇)ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း(၄၁)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်းပွဲနှင့် ညစာစားပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းဆင်းအရာရှိများနှင့် မိသားစုဝင်များ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်-

- (၁) ၉-၄-၂၀၁၇ရက် - ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်းပွဲ (တနင်္ဂနွေနေ့) ၇းဝ၀နာရီ - ရွှေတိဂုံဘုရား၊ ထီးတော်ရုံတန်ဆောင်းတွင် သံဃာ(၁၇)ပါးအား ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်း၍ ကျဆုံး/ကွယ်လွန်သွားသော သူငယ်ချင်းများအား ရေစက်ချအမျှအတန်းပေးခြင်း။
(၂) ၉-၄-၂၀၁၇ရက် -ညစာစားပွဲ (တနင်္ဂနွေနေ့) ၁၈:၀၀နာရီ- Gandamar Grand Ballroomခန်းမ၊ ဝေလယန္တလမ်းနှင့် ဂန္ဓမာလမ်းထောင့် တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ လူမှုရေးကော်မတီ

အာရှနဂါး ပြင်ပ/ကျိတ်ထီးနိုး ရောင်းသား/ငွေဆောင် Ph : 703790, 09 799100100 707062, 09 797100100

ရွှေလမ်းညွန့် ကျောက်(၁၁)၊ ၂၀လမ်း (တပလ)၊ ပုသိမ်မြို့နယ်။ အမှတ်(၁၇)၊ ၂၀လမ်း၊ ပုသိမ်မြို့နယ်။ ၂၅၀၀၀။ အမှတ်(၁၇)၊ ၂၀လမ်း၊ ပုသိမ်မြို့နယ်။ ၂၅၀၀၀။ အမှတ်(၁၇)၊ ၂၀လမ်း၊ ပုသိမ်မြို့နယ်။ ၂၅၀၀၀။

DADDY (ဒယ်ဒီ) သင်တန်းခန်းစာများ 09448001908 09250827383 ငွေကြေး 165000 April-17 တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်တယ်-ကလေး 180000 April-12,17 နေရပ်

ညိုနှိုင်းစေ့ ၀။ ပေ(၄၀x၆၀)ရန်မြေ (သုဏ္ဍာ ဝိုက်ချုပ်စွာအနီး) ၂။ ပေ(၁၈x၅၀) မြေညိုတိုခန်း (သုဏ္ဍာဆေးအနီး) ကုမ္ပဏီရုံး/ လူနေသင့်တော်/ မြင်ဆင်ပြီး ဖုန်း-၀၉-၅၀၈၄၂၇၄ ၀၉-၂၇၀၁၇၀၆၀

ပန်းဝေကရီ အစားပြန်ခြင်းနှင့် ပန်းဝေကရီ ခေါ်ယူခြင်း 09-36413899, 09-254268089, 09-262775151 April 12,13,17

ဟန်နီ ခရီးစဉ် License No. ၁-၀၆၇၆ သင်္ကြန်အလှူ Promotion အစီစဉ်များ (3*Hotel + ရေကူးကန်) ပျံ/ပျံစီး ဝယ်ယူခြင်းအားဖြင့် - ၂၂၀/၄ရက် - 105,000/115,000

GOLDEN LIGHT 09.421099405, 43197550 09.263434391, 252225772 မတ်လအတွက် April 12,13,17 အထူးအစီအစဉ်များ

Olivitni (လိဖ်အိမ်)-ovmrvm (လိဖ်အိမ်) t*lvym-t*lvym တန်းခွဲများ bmonye/fkfe:bmonye b i v f e s n

ရွှေကောင်းကင် အသံဖြင့် သန်းသီး၊ လှိုက်စာ တန်း:ရိုက်၊ တပ်ဆင်၊ ချုပ်စီ အစဉ် * နယ်အော်ခါလက်ခံသည်။ * 09-43168269, 09-43113342, 09-451111717

Yaung Chi Thit Lin Moving Service Co., Ltd ရောင့်ခြည်သစ် (လတ်) အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့ ဝန်ဆောင်မှု ကုမ္ပဏီ (ပြုစုရေး / နယ်ဝေး) 09 450454771, 09 450454772, 09 450454773

မန္တလားသား အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း 14' Box တာများဖြင့် ရန်ကုန်မြို့တွင်း/နယ်ဝေး အကောင်းဆုံး ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။ Ph: 09-770639155 09-770639166

ရွှေကမ္ဘာ အိမ်ပြောင်း/ အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း 14'တာများဖြင့် လုပ်သားအပ်တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ (ပြုစုရေး/နယ်ဝေး) Ph : 09-5097001 09-49259491 09-421177464

မိုးအဆုံးမြေအဆုံး မြသန်းတင့် မြန်မာပြန်သည် JAMILA by Chingiz Aitmatov ယောကျ်ားများ စစ်ထွက်သွားရာ လမ်းတစ်လျှောက်တွင် ကြမ်းတမ်းသော ခရီးကြမ်းကြီး ကျန်ရစ်ခဲ့သည်။

သံလွင်ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက် သံလွင်ပုဂ္ဂလိကအလယ်တန်းကျောင်း
၁။ နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစုဝင်ကာလများသည် ကုန်ဆုံးခဲ့ပြီဖြစ်သော ရာစုများထက် စိန်ခေါ်မှု၊ ပြိုင်ဆိုင်မှုအင်အား ပို၍ကောင်းလာသည်။ ကဏ္ဍတစ်ခုတည်းကိုသာ အာရုံစိုက်ပြီး အာရုံစူးစိုက်နေရုံဖြင့် ခေတ်မီနိုင်ငံတော်ကြီးကို မတည်ဆောက်နိုင်။ ကဏ္ဍပေါင်းစုံအချိုးကျတည်ဆောက်မှသာ စိန်ခေါ်ပြိုင်ဆိုင်မှုတို့ကို ကျော်လွှားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။
၂။ သားသမီးများ၏ ပညာရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ မြန်မာ့သင်ရိုးညွှန်းတမ်းကို အဓိကပင်တိုင်ထား၍ သားငယ်သမီးငယ်တို့၏ ကာယ၊ ဉာဏစွမ်းရည်(၈)မျိုးကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေမည့် သင်ခန်းစာများ၊ သင်ယူမှု ဖန်တီးမှုစွမ်းရည်၊ ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာသင်ယူ တတ်မြောက်နိုင်မည့် သင်ခန်းစာများကို ထည့်သွင်း သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ သံလွင်ပုဂ္ဂလိကအလယ်တန်းကျောင်း၌ အကောင်းဆုံးသင်ကြားမှုအတွက် ပြည့်စုံသော သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများအသုံးပြု၍ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းဆရာ မှတ်ပုံတင်လက်မှတ် (Green Card) ၊ အရည်အချင်းပြည့်ဝသော ဆရာ/ဆရာမများမှ ကျောင်းသားဗဟိုပြုသင်ကြားနည်း CCA စနစ်ကို အသုံးပြုသင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၄။ အပိုဆောင်းဘာသာရပ်များအဖြစ် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား၊ သတင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာ ICT၊ အနုပညာပညာရပ်များဖြစ်သည့် သဘင်၊ ဂီတ၊ ပန်းချီတို့အပြင် အားကစားနှင့် ကာယပညာရပ်များကိုပါ သက်ဆိုင်ရာပညာရပ်နယ်ပယ်အသီးသီးမှ ဝါရင့်ပညာရှင်များဖြင့် သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ အပိုကျွမ်းကျင် ထပ်ယူစရာမလိုအောင် သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး လိုအပ်ချက်ရှိပါက အားနည်းသော ဘာသာရပ်အလိုက် အခမဲ့ ထပ်ဆောင်းသင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၅။ သို့ဖြစ်သည့်အတွက် ကာယ၊ ဉာဏဘက်စုံစွမ်းရည်ပြည့်ဝသော အနာဂတ်ခေါင်းဆောင်များ လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ပေးမည့် သံလွင်ပုဂ္ဂလိကအလယ်တန်းကျောင်းသို့ သင့်ရင်သွေးကို ယခုပင် အပ်နှံလိုက်ပါ။

Thanlwin Private School အမှတ်(၂၀၃)၊ (၅)လမ်း၊ ကုံကော်အိမ်ရာအနီး၊ မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ Program Management Office အမှတ်(၆/၁)၊ ရန်အောင်(၃)လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ၀၁-၅၅ ၈၀ ၈၄၊ ၀၉-၂၄၂၄ ၂၂၄၊ ၀၉-၇၇၈ ၇၇၉ ၇၃၉

မြည်တွင်းအစွန်များဦးစီးဌာန
အောင်ဘာလေသိန်းဆူဌာနခွဲ

(၁) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၅၀၀တန် ထိပါးစဉ် ၂၀၁၇ ခုနှစ် ၊ ဧပြီ လ (၁) ရက်နေ့

အခမဲ့ထုတ်ဝေသည်

အထူးဆုကြီး ကျပ်သိန်း (၁၀၀၀၀) ဆု

ပ - ၅၉၆၈၇၂

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၅၀၀၀)ဆု

ဃ - ၇၃၅၇၃၁

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၁၀၀၀)ဆု

ပ - ၈၁၆၄၄၃

ဆုတစ်ဆုချင်းကျပ်သိန်း(၁၀၀)ဆုများ

- | | | | |
|----|----------|----|----------|
| န | - ၁၀၈၀၅၂ | ဌ | - ၅၉၀၆၈၁ |
| က | - ၁၆၅၅၁၉ | ဖ | - ၅၉၆၁၀၁ |
| ရ | - ၂၀၉၁၉၇ | ဋ | - ၅၉၉၆၇၈ |
| င | - ၂၅၈၇၄၆ | ရ | - ၆၀၇၈၁၅ |
| ယ | - ၂၆၁၂၆၅ | ဂ | - ၆၃၂၁၆၉ |
| ည | - ၂၆၇၃၂၅ | ဋ | - ၆၅၅၀၇၄ |
| မ | - ၃၂၀၆၃၉ | ဏ | - ၇၂၂၇၇၉ |
| ပ | - ၃၃၈၃၆၈ | ပ | - ၇၄၂၉၀၆ |
| ဌ | - ၃၄၆၈၂၅ | ကခ | - ၇၈၉၉၃၄ |
| ဏ | - ၃၄၉၀၄၅ | ယ | - ၇၉၅၂၈၆ |
| ယ | - ၃၅၈၅၄၄ | တ | - ၇၉၈၆၅၈ |
| ဇ | - ၃၇၃၇၃၅ | ဌ | - ၇၉၈၉၄၇ |
| ချ | - ၃၇၆၄၉၄ | ဆ | - ၈၂၀၈၇၆ |
| သ | - ၃၈၇၉၀၃ | ဈ | - ၈၃၁၂၈၈ |
| င | - ၃၉၀၇၂၁ | ကဃ | - ၈၃၉၁၀၈ |
| တ | - ၄၃၆၄၃၇ | ဌ | - ၉၆၀၀၈၇ |
| ဂ | - ၄၈၈၂၈၀ | င | - ၉၇၀၆၁၂ |
| ဖ | - ၅၅၅၇၆၉ | ဓ | - ၉၉၁၇၈၅ |
| ယ | - ၅၆၉၇၈၄ | | |

ဆုတစ်ဆုချင်းကျပ်သိန်း(၅၀)ဆုများ

- | | | | |
|----|----------|----|----------|
| ဓ | - ၁၂၂၁၁၁ | ကက | - ၆၅၈၈၁၆ |
| ချ | - ၁၇၂၀၉၂ | ည | - ၆၈၂၂၂၂ |
| စ | - ၂၀၁၆၄၉ | ဋ | - ၇၀၆၅၈၇ |
| ဈ | - ၂၄၂၄၀၉ | င | - ၇၂၂၁၀၈ |
| ဖ | - ၂၅၄၆၀၃ | ဘ | - ၇၅၀၂၃၆ |
| န | - ၂၅၆၂၈၆ | ဋ | - ၇၅၅၀၂၂ |
| စ | - ၂၇၅၀၆၄ | ဗ | - ၇၅၇၆၆၆ |
| ဏ | - ၂၇၆၂၀၀ | မ | - ၇၆၈၈၂၄ |
| ကဃ | - ၂၈၇၅၃၆ | ဌ | - ၈၁၄၂၁၂ |
| ယ | - ၂၉၇၉၆၇ | ဝ | - ၈၃၄၀၂၅ |
| ဒ | - ၃၅၃၅၀၇ | ဏ | - ၈၆၄၉၅၄ |
| ကဂ | - ၄၈၀၆၂၆ | ဒ | - ၈၇၂၄၆၂ |
| ဗ | - ၄၉၄၀၆၂ | ကဂ | - ၈၈၉၀၀၂ |
| ဟ | - ၅၁၁၅၁၄ | ဆ | - ၈၉၇၅၈၉ |
| ဂ | - ၅၁၆၇၀၄ | င | - ၉၁၂၃၂၈ |
| ဆ | - ၅၂၆၀၈၆ | မ | - ၉၂၅၄၀၀ |
| မ | - ၅၃၁၂၄၆ | တ | - ၉၈၉၇၈၁ |
| င | - ၅၈၀၀၉၉ | က | - ၉၈၉၈၄၅ |
| ည | - ၆၀၅၉၆၅ | ဌ | - ၉၉၁၄၂၉ |
| ဘ | - ၆၄၃၈၂၃ | | |

ဆုတစ်ဆုချင်းကျပ်(၁၀)သိန်းဆုများ

- | | | | | | | | |
|----|----------|----|----------|---|----------|----|----------|
| ဓ | - ၁၀၄၅၉၇ | ဇ | - ၃၁၁၄၇၁ | ဓ | - ၄၆၀၇၀၀ | ဖ | - ၇၀၀၀၃၈ |
| ဗ | - ၁၂၈၁၀၁ | ကခ | - ၃၃၁၉၃၄ | ဇ | - ၄၆၈၆၂၃ | င | - ၇၃၁၁၂၈ |
| ချ | - ၁၃၀၆၃၆ | ဖ | - ၃၄၃၈၁၄ | ဆ | - ၄၇၂၂၀၄ | ဋ | - ၇၃၄၉၆၉ |
| ကဃ | - ၁၅၈၂၅၆ | ဖ | - ၃၄၄၉၀၃ | ဆ | - ၅၂၀၉၅၂ | သ | - ၇၄၃၈၆၉ |
| ဟ | - ၁၉၂၁၄၃ | ကဂ | - ၃၅၈၂၁၉ | ဌ | - ၅၆၄၇၁၈ | က | - ၈၃၁၁၃၈ |
| ဈ | - ၂၀၈၅၆၀ | ကခ | - ၃၆၅၀၃၂ | ဏ | - ၆၁၂၂၃၇ | ယ | - ၈၃၈၁၈၂ |
| ခ | - ၂၃၀၁၉၈ | ယ | - ၃၈၁၁၅၆ | ဏ | - ၆၁၄၃၈၇ | ဟ | - ၈၉၈၇၇၉ |
| ယ | - ၂၄၅၃၀၇ | ဋ | - ၄၄၉၉၁၀ | ဝ | - ၆၃၇၂၁၆ | ဓ | - ၉၃၂၆၉၁ |
| ဆ | - ၂၆၆၂၇၉ | ကဃ | - ၄၅၆၈၈၉ | ည | - ၆၃၈၆၃၀ | ကခ | - ၉၃၈၂၇၀ |
| ဖ | - ၂၇၅၉၆၀ | ဂ | - ၄၅၉၉၈၂ | ယ | - ၆၆၄၃၂၁ | ကဃ | - ၉၇၉၂၅၄ |
| ဓ | - ၂၈၃၂၀၇ | | | | | | |

ကြေးမုံ

(၁)ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၅၀၀ တန် ဝေဝေဆာဆာပဒေသာဆုမဲခန့်

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာကျပ်(၃)သိန်းဆုများ

သ	-	၁၀၅၀၂	ဥ	-	၃၃၆၁၄
သ	-	၁၂၆၈၆	ဓ	-	၄၂၀၈၃
ဥ	-	၁၉၉၈၈	လ	-	၇၁၉၈၀
ဈ	-	၃၂၂၀၆	ဋ	-	၈၁၈၆၀
ဓ	-	၃၂၇၉၂	ဒ	-	၈၄၈၃၁

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၅)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၃)သိန်း

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာကျပ်(၂)သိန်းဆုများ

ထ	-	၁၀၈၉	ဒ	-	၅၅၉၉
ယ	-	၁၁၄၉	က	-	၆၈၈၂
ဝ	-	၁၇၁၂	ပ	-	၇၀၀၃
ပ	-	၁၈၈၆	ဓ	-	၈၅၆၂
ကဂ	-	၃၃၆၉	ကက	-	၉၉၂၂

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၄)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၂)သိန်း

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာ ကျပ် (၁)သိန်းဆုများ

တ	-	၁၅၈	န	-	၂၅၄	ဆ	-	၃၈၈	ဒ	-	၆၂၅	ဗ	-	၇၃၈	ရ	-	၉၆၆
ဇ	-	၁၆၇	ဌ	-	၃၁၁	စ	-	၄၆၉	ဂ	-	၆၃၅	ဗ	-	၈၁၂	ဇ	-	၉၇၀
န	-	၁၇၀	ဖ	-	၃၁၈	ဃ	-	၄၇၅	ဘ	-	၆၃၉	ဌ	-	၉၂၀	ကယ	-	၉၈၈
ဇ	-	၁၇၁	စ	-	၃၄၀	ဝ	-	၅၄၅	ဇ	-	၆၄၂	ဖ	-	၉၃၂	လ	-	၉၉၄
စ	-	၂၃၈	ဝ	-	၃၇၆	ဏ	-	၅၅၈	ဖ	-	၆၇၂	န	-	၉၄၈			

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၃)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၁)သိန်း

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာ ကျပ် (၅)သောင်းဆုများ

ည	-	၄၄	မ	-	၅၀	ဗ	-	၆၄	ချ	-	၇၆	သ	-	၈၃	ချ	-	၈၅	ကက	-	၈၅
---	---	----	---	---	----	---	---	----	----	---	----	---	---	----	----	---	----	----	---	----

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၂)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၅)သောင်း

(၃၃၉) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၂၀၀ တန် ထိပေါက်စဉ် ၂၀၁၇ ခုနှစ် ၊ ဧပြီ လ (၁) ရက်နေ့

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၁၅၀၀)ဆု

ခ - ၃၃၁၈၇၃

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၁၀၀)ဆု

ခ - ၁၇၃၈၀၉

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၅၀)ဆု

က - ၇၇၅၈၆၀

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်(၂၅)သိန်းဆု

ခ - ၆၁၇၅၉၆

ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်(၁၀)သိန်းဆု

ဂ - ၄၂၀၂၅၁

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာ ကျပ်(၃)သိန်းဆုများ

က	-	၇၅၇၆၅	ဂ	-	၈၉၃၃၃
---	---	-------	---	---	-------

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၅)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၃)သိန်း

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာ ကျပ်(၂)သိန်းဆုများ

ခ - ၉၇၄၀

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၄)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၂)သိန်း

ဝေဝေဆာဆာပဒေသာ ကျပ်(၁)သိန်းဆုများ

က - ၁၇၅

အကုရာနှင့် ရွှေဂထန်း(၃)လုံး အစဉ်လိုက်တူ - ကျပ်(၁)သိန်း

၁။ ၂၀၁၇ခုနှစ် ၊ ဧပြီလ (၁) ရက်နေ့တွင်ကျင်းပသည့် (၁) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၅၀၀ တန် အောင်ဘာလေ သိန်းဆုဖွင့်ပွဲတွင် ဆုမဲပေါင်း (၁၀၀၂၂၀)ဆု ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပါသည်။

၂။ (၂)ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၅၀၀ တန် အောင်ဘာလေထိလက်မှတ်များကို "က" အကုရာမှ အစဉ်လိုက် "န" အကုရာထိ အကုရာလုံးရေ ၂၀ နှင့် အရန်ထိ "ကင" အကုရာမှ အစဉ်လိုက် "ကထ" အကုရာ ထိ ၁၃ လုံး၊ စုစုပေါင်း အကုရာ ၃၃ လုံးခန့်၊ ထိစာအုပ်ပေါင်း (၂၆၃၉၅၂၄)အုပ်ကို ခွဲဝေဖြန့်ဖြူးပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ထပ်မံဝယ်ယူလိုသူများရှိပါက ကျပ်(၅၀၀)တန် အရန်ထိလက်မှတ်စာအုပ်များကို "ကထ"အကုရာ လက်ကျန်ထိများမှစ၍ ဆက်လက်ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး အနည်းဆုံးအုပ်ရေ (၁၀၀) နှင့်အထက် ဝယ်ယူလိုသူများအား ဘဏ်ငွေသွင်းချလန် (TF-1)ဖြင့် အောင်ဘာလေသိန်းဆုငွာနဲ့ တည်ရှိရာ အမှတ်(၃၈၄) မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် (၃၇)လမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်တွင် (၃. ၄. ၂၀၁၇) ရက်နေ့မှ (၂၄ . ၄ . ၂၀၁၇) ရက်နေ့ထိ ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ (၃၄၀) ကြိမ်မြောက် ကျပ်(၂၀၀) တန်ထိ လက်မှတ်များကိုလည်း အကုရာ(၃)လုံး ထိစာအုပ်ပေါင်း (၂၄၅၄၅၄)အုပ် ရောင်းချပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဆုငွေစတင်ထုတ်ပေးမည့်ရက် (၁၀. ၄. ၂၀၁၇)

ယခုအကြိမ်နှင့် အကြိမ်ဟောင်းများမှ ဆုရလက်မှတ်များကို နေ့စဉ် လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပြီး ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်မူရင်း/မိတ္တူ ၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း မူရင်း/မိတ္တူ ၊ (၆)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသည့် လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ (၃)ပုံ တင်ပြရန်လိုအပ်ပါသည်။

အောင်ဘာလေသိန်းဆုငွာနဲ့

အောင်ဘာလေသိန်းထိပေါက်စဉ်အား www.irdmyanmar.gov.mm တွင်

ကြည့်ရှုထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ကြေးမုံ

မွေးနေ့မင်္ဂလာ ဆုတောင်းလွှာ

လိမ္မာ သင့်တော်ပြီး သိထင်ရှားလည်လွန်းလှသော သမီးလေး လင်းလက်ဖြူစင်အောင် Grade-III (Yangon Academy) ...



Grand Sin Phyu Taw Co., Ltd မိသားစု

ရွှေနတ်: ကျိုက်ထီးရိုး/ငပလီ ချောင်းသာ/ငွေဆောင် ... 01-209077, 209388

GOLDEN STAR ကျိုက်ထီးရိုး(နေ့စဉ်) ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) ငွေဆောင် (နေ့စဉ်) ... Ph: 209200, 544383, 430480

ခေတ်နာရှင် ... သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ April 11, 12

ပုဂံ-ညောင်ဦး(ရွယ်တော်လေးဆူ) ပုပ္ဖိုး (Hotel Package) ... (၄)ရက် ... ထားဝယ်-ရှင်ကိုရှင်၊ မျောက်ရမ်း၊ မောင်းမကန်၊ ကျီကွမ်း၊ စက်ဝ ...

Since 1999 မြန်မာ့ပညာရေးနှင့် အသံမြေဖြန့်ဖြူးရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက် ... အသံမြေဖြန့်ဖြူးရေး စာမေးပွဲ အသံမြေဖြန့်ဖြူးရေး ဘေ့ဘီ ...

ROYAL GANDAMAR Travel & Tours သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ

Table with columns for destination, price, and dates. Includes routes like Yangon to Bhamo, Mandalay, etc.

BBA Bachelor of Business Administration (Hons) 3.5 Years (9 Semesters) / ၃နှစ်ခွဲကြာမြင့်ပါသည် ...

Creative Engineering * Auto CAD 2D & 3D * CISCO Networking * Solid Work * Android & Java Programming ...

Khine ထိုရိုးထား ထာထာထင်တန်းထွန်း (အတွင်းရုံးရုံးရုံး) ...

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည် သတ္တဝါပေးပို့ပေး (၂၀x၆၀) မြေကွက်ဝရန် အမည်ပေါက် ...

IELTS 09-5136158 09-965136158 သင်္ကြန်ခရီးစဉ် Dip in English (YUFL) ...

ကြော်ငြာစာ (အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၂၈၇) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး ...

Talent Star Education Centre T.S.E.C ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းအသံမြေဖြန့်ဖြူးဘေ့ဘီ ...

Between 1:00pm - 4:00pm Buy 10,000 Ks Get 5,000 Ks Savings Coupon ...



Terms & conditions applied



တောင်ကြီးမောက်မယ်က အကောင်းဆုံးသနပ်ခါးကိုထုတ်လုပ်ထားပါသည်။
 မြန်မာနိုင်ငံ (FDA) ခွင့်ပြုချက်အမိန့် MN11070400
 စင်ကာပူနိုင်ငံ TUV ဓါတ်ခွဲခန်းတွင်ပုံမှန်စစ်ဆေးသည်။
 ISO (9001:2015) Certified









2017 Thingyan Mobile and TV Sale!

Sein Gay Har

သင်္ကြန်အထူးအစီအစဉ်အဖြစ်မိဘိုင်းဖုန်းမျိုးစုံကို

Buy 1 → Get 1 + အထူးလက်ဆောင်

အထူးလျှော့ဈေး

ရရှိနိုင်မည့်အခွင့်အရေး

မှတ်ချက်။ ။ကျပ် 500000 ခန့်နှင့်အထက်ဝယ်ယူသည့်ပထမဆုံး(၃)ဦးသာ။



အမှတ် ၄၄၊ ဝိနဝေဟာ(ပြည်လမ်း)၊ ဒဂုံမြို့နယ်။ **01-395140, 395260, 09420068352**

မြင့်မြတ်သော မေတ္တာကို ဖော်ကျူးပါဆိုလျှင် ကျွန်ုပ်အဖို့ မိခင်မေတ္တာသာ

မိဘဂုဏ်ကိုထွေး ရွှေ Customer များအတွက်

အဆင့်မြင့် နိုင်ငံခြားဖြစ် လုံခြုံရေးဘလိတ်ခါးသွားဆူးကြိုး ရောင်းချတပ်ဆင်ရေး(ပင်ရင်းဌာန)
One Stop Service, သံချေးတက် ပစ္စည်းများလုံးဝမရောင်းပါ။

(၁၅)နှစ်အာမခံပြီး Steel ခါးသွားဆူးကြိုးများကို စတီးတန်းကြိုး၊ စတီးတုတ်ကြိုးများ
 အသုံးပြုလျက် အိမ်အရောက်လက်ခံပို့ လိုက်လံတိုင်းတာ တပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။

အရောင်းခန်း(၁) - အမှတ်(၁၂)အခန်း(၄/၅)မင်းနန္ဒာလမ်းမကြီး၊ KBZ ဘဏ်ရေ (Capital Hyper Market) အနီး သာကေတမြို့နယ်။
 အရောင်းခန်း(၂) - အမှတ်(၁၂/၀၀၄)ပင်လုံလမ်းမကြီး၃၄/ရပ်ကွက်၊ (AYA)ဘဏ်ဘေးဆုံးကမ်း(Capital super market)အနီး ဧပြာကံစင်မြို့နယ်။

Ph : 09 - 5064145, 09 - 250058416, 09-49276627, 09-420707316

Jade ကိုခင်ထွန်း

သင်္ကြန်မဏ္ဍပ်ဆောက်လုပ်ရေးအဖွဲ့မှ မဏ္ဍပ်လုံးချင်း
 (Ready Made)ငှားပေးသည်။
 ရေပုပ်စက်ပစ္စည်းစုံ၊ စတီတိုရှိုးမီးအလှဆင်ပစ္စည်းများ
 DJ & Man နှင့် အသံချဲ့စက်ပစ္စည်း
 အမျိုးမျိုးငှားပေးသည်။
 ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၂၅၉၊ ၀၉-၉၆၅၁၀၂၅၉၊
 ၀၉-၇၆၅၁၀၂၅၉

ACE[®] PE WATER TANK

KOREA HI-TECH




- * ရေညှိတက်ခြင်းနှင့် ဘက်တီးရီးယား ပိုးမွှားအန္တရာယ် လျော့နည်းအောင် စီမံထားပါသည်။ Silver Nano treated BACTECIDE[®]
- * သောက်သုံးရေနှင့် အစားအသောက်ပစ္စည်းများ သို့လှောင်ရန် ၁၀၀% အထူး သင့်လျော်ပါသည်။ (အမေရိကန် FDA လက်မှတ်ရရှိထား ကုန်ကြမ်း)
- * နှစ်(၃၀)အာမခံပါသည်။
- * Chemical Tank အဖြစ်အသုံးပြုလိုပါက သီးခြားမှာယူနိုင်ပါသည်။

နည်းပညာအသစ်ကြောင့် ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်သည် ခိုင်ခံ့သည်






anti-bacteria မပြုလုပ်မီပုံ
anti-bacteria BACTECIDE[®] ပြုလုပ်ပြီးပုံ

ရန်ကုန်မြို့တွင် အရောက်ပို့ပေးပါသည်။

HORIZONTAL TYPE (အလျားလိုက်)
 70, 110, 170, 220, 250 GAL

VERTICAL TYPE (ခေါင်လိုက်)
 70, 110, 170, 220, 250, 400, 500, 600, 800, 1000, 1500, 2000 GAL

Ph: 01 684743, 09 73094221, 09 450048469

အမြို့မြို့အနယ်နယ်ရှိ ကိုယ်စားလှယ်ဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

Edu Study Guide

(Int'l School & မူကြိုပုအထက်တန်းအထိ)
 Teaching & Guide

Edu မှုသင်ကြားမှုတွင် ကျင့်သုံးအတွက်အကြံပြုသော ဆရာ/ဆရာမများက အိမ်တွင်ရာရောက် အထူးအာမခံပေးသင့်ကြောင်းပေးပေးပါသည်။

09-43118125, 09-5412613, 09-43192684

ကြည်စိုး အိမ်ခြံမြေသင်တန်း

09 510 40 41
 I.C 09 76 510 4041

ရှေးစကားမှာ ငဝိဗုတ်တာတောင်ဆရာမပြန်နည်းမကျတဲ့ အိမ်လုပ်ငန်းက ငဝိဗုတ်သလို မလွယ်ပါဘူး။

STANDARD

your affordable quality



SG Eco laminate floor

New Designs မိတ်ဆက်

ဘုန်းကြီးကျောင်းများ၊ ကန်ထရိုက်တာများ အတွက် အထူး ဈေးနှုန်း

အမှတ် B1-012, ဗဟူးဒလ လမ်းမပေါ်၊ ယုရန် ပလာဇာ အနီး၊ ဘာမေတ္တာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

အရည်အသွေးနှင့် ဈေးနှုန်းမျိုးစုံစွာ ဝယ်ယူနိုင်သည်။
 ☎ 09 4555 444 30, 09 4555 444 03

သီလဝါတွင် နှစ်ရှည်မြေငှားမည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သီလဝါဆိပ်ကမ်းမြေနေရာတွင် ဆိပ်ကမ်းများနှင့်အလွန်နီးပြီး အခြားအသုံးပြုရန်ခွင့်ပြုချက်ရထားပြီးဖြစ်သော မြေဧရိယာ (၁၅)ဧကကို သို့လှောင်ရုံများ/စက်မှု ထုတ်ကုန်များ တည်ဆောက်နိုင်ရန်အတွက် တစ်ခုလုံးကို ဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်စေ နှစ်ရှည်ငှားရမ်းလိုပါသဖြင့် အောက်ပါလိပ်စာတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-

ဆက်သွယ်ရန်
 Centre for Strategic Planning & Development(CSPD)

ဖုန်း - ၀၉-၇၆၆၉၈၇၅၁၂၊ ၀၉-၇၆၆၉၈၇၅၁၃
 ဖက်စ် - ၀၁-၂၃၀၁၈၂၄
 Email - cspd.myanmar@gmail.com

THE EVOLUTION OF THE REVOLUTION
NEW ENGINE, NEW TRANSMISSION, NEW BODY
SKYACTIV TECHNOLOGY FROM USD \$ 29,999

ENGINE 1.5 **DRIVE** **CHASSIS** **BODY**

Distributed by Automobile Alliance Co., Ltd. and Serviced by Cycle & Carriage Automobile Myanmar Co., Ltd.
 Yangon No.96 Kabar Aye Pagoda Road, Sayar San Quarter, Bahan Township. Hotline : 01 554633, 09 260259991
 Mandalay No.10(A), The Corner of 77th & 35th street, Maharaungmyay Township. Hotline: 09 456 1111 04, 09 456 1111 05



Galaxy STAR
 World Star Searching Project

GRAHAM PHYU PHYU KYAW THEIN PHOE KAR J ME SUNG TIN PAR

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး (၁၅)ခု မှ ရွေးထုတ်ထားသည့် **World Star** ပဏာမလက်ရွေးစင်များကလာမည့် ဧပြီလ (၇) ရက်နေ့ ည (၉) နာရီ (၁၅) မိနစ် အချိန်မှာ **MRTV-4** မှ တစ်ဆင့် ပရိသတ်ကြီး၏ အရောက်လှမ်းလာမှုဖို့ စောင့်ကြည့်ကြည့်မမေ့နဲ့နော် . . .

Title Sponsored by **SAMSUNG** Main Sponsored by **ooredoo**

Produced by **Plus** **NAMIN**
 Co - Produced by **INIFE**

Fun With **LOCK & LOCK** Water Bottle

30% UP TO DISCOUNT

Lock & Lock Showrooms, City Mart, Ocean, Capital, Gandamar Wholesale, Pro.1 နှင့် အခြားမြို့အနယ်နယ်ရှိ Super Market တိုင်းတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

သင်္ကြန် Notebook & Monitor အထူးလျှော့စျေး Apr 2 - 11 2017

MRS Computer & Network

Pentium 420,000/-Ks	Corei3 596,000/-Ks
243,000/-Ks	373,000/-Ks
Corei5 690,000/-Ks	Corei7 949,000/-Ks
499,000/-Ks	585,000/-Ks
Monitor 17" & 18.5" 65,000/-Ks	19.5" & 20" 75,000/-Ks

(ရန်ကုန်) (၅၃)၊ ဗိုလ်ကလေးဈေးလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်။ ☎ ၀၁-၃၉၂၂၅၉၊ ၃၉၂၁၃၈ (မန္တလေး) (၁၃၁)၊ (၃၁)လမ်း၊ (ဂရိလမ်း နှင့် ဂုရုလမ်းကြား)။ ☎ ၀၂-၆၄၉၇၇၊ ၆၄၉၇၇။

ရွှေဂါး ပလက်တီနမ် နှင့် ရွှေဆိုင်

အထူးပရိုမိုးရှင်း ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်

1-2-2017 မှ 31-7-2017အထိ (၆)လအတွင်း ပါဝင်ကံစမ်းနိုင်မည့်

အခွင့်အရေးကောင်း၊ ခေမီဒီဂီလာအတွက် တံထူးရှင်များ

ပရိုမိုးရှင်းကာလ (၆)လအတွင်း လစဉ်လတိုင်း KENBO ဖော်တော်ဆိုင်ကယ် အသစ် (၂)စီး

ပရိုမိုးရှင်းကာလ (၆)လပြည့်လျှင် ထပ်မံကံထူးနိုင်မည့် HONDA CIVIC 2012 MODEL ကား (၁)စီး

ဆိုင်အမှတ် (၁) အမှတ်(၄၄၂)၊ လမ်း-၈၀၊ ၂၇-၂၈လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၂-၃၃၇၇၁၊ ၀၂-၂၀၆၃၄၊ ၀၉-၂၀၀၄၅၁၊ ၀၉-၅၁၁၇၇၆၉

ဆိုင်အမှတ် (၂) အမှတ်(၁၁/၀၂)၊ လမ်းမတော်ပလ္လာ၊ သံဈေးအနီး၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၃၈၁၂၇၄၊ ၀၁-၃၇၈၆၆၈၊ ၀၁-၃၈၅၄၅၄၊ ၀၁-၂၂၄၂၂၈

၀တဲသုတေသနစမ်းနေရတဲ့ တင်းကျပ်တဲ့ ဒုက္ခတွေလျော့အောင် ကိုယ်ပေါ်က အဆီရိတွေကို အမြန်ဆုံးထိရောက်ပြီး ဘေးကင်းဆုံးဖယ်ရှားပေးနိုင်တာ...

7-Days အဆီချခရင်မ်

လက်ဝဲပြီး ပြောပြလိုက်မယ်...

အသုံးပြုရုံ အဆီများတဲ့နေရာ (ခါး၊ ဗိုက်၊ တင်၊ လက်မောင်း၊ ပေါင် စသဖြင့်)ကို အဆီချခရင်မ်ဖြင့် နေရာနဲ့စပ်အောင် ပွတ်လိမ်းပြီးနိပ်နယ်ပေးပါ။

FDA မှ အလုပ်ကုန် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ထောက်ခံချက်အမှတ် - 1309 PC 0021

Pepper (အစိမ်း) Ginger (အဝါ)

လေဆာဝန်ဆောင်ဆိုင် အထူးသတိပြုရန် (ကျား/မမေ့ သုံးနိုင်သည်)

Apple Production Co.,Ltd. - 09 49316408, 09 8618081

သိဟလင်း

အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း (10', 14', 16', 18') တားများဖြင့် လုပ်သားအပြီးအစီး မြို့တွင်း/နယ်ထဲ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။

01-570307
09-5112729
09-5126394

★STAR★

ဒဂုံမြို့သစ် အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း၊ ငြောက်ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်းရိပ်မြေကွက်များ ဝယ်လိုသည်။

Ph: 09-43088052, 09-73254389, 09-421067330

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်။

၁။ Marketing Manager (၃)ဦး
၂။ Marketing ကျား/မ (၁၀)ဦး
၃။ ရောင်း/မောင်း ကျား (၅)ဦး
၄။ ယာဉ်မောင်း ကျား/မ (၅)ဦး
အသက် (၂၅-၅၅)

09-31806666, 09-775122233

နိုင်ငံရေး Japan Tech 400k

လမ်းမတော်လမ်း 09254044529
ဝမ်းမောင်းလမ်း 09253548800

၅၉၃၇ ခုနှစ် တည်ထောင်သည်

ရွှေဂါး အမှတ်တံဆိပ်

အကြေပြေ မျက်စိကြည်ဆေး

မျက်စိအမြင်အားနည်းခြင်း၊ သွေးတိုး၊ ကိုယ်လက်လေးလံ၊ ထုံကျဉ် ကိုက်ခဲ၊ ဆီး ဝမ်း လေ ချုပ်၍ အကြောတက်ခြင်း၊ လိပ်ခေါင်းရောဂါ၊ အဖြူကွက် အနီကွက်များထွက်ခြင်း၊ သွေးဆုံးမီးယပ်ရောဂါများအတွက် မြန်မာ့ဆေးစွမ်းကောင်း မြန်မာ့ဆေး - အမှတ် (၁၀၂)၊ (၃၈)လမ်းအောက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁၃၇၆၈၀၈၊ ၅၄၉၀၄၂၊ ၅၉၀၀၃၄

ရန်ကုန်မြို့ အဓိကဝင်ပေါက် တံတားကြီးကိုစင်းအား မော်တော်ယာဉ်ဖြတ်သန်းခွင့် အမဲခွင့်ပြုပြီ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁

ရန်ကုန်မြို့ ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှု လျော့ပါးစေရေးနှင့် ကုန်စည် စီးဆင်းမှု လျင်မြန်သွက်လက်စေရေးအတွက် ရန်ကုန်မြို့တွင်း အဓိက ဝင်ပေါက်တံတားကြီး ကိုးစင်းအား ယနေ့မှစတင်၍ တံတားဖြတ်သန်းခြင်း အတွက် သတ်မှတ်ခွင့်ပြုတန်ခိုးခွင့် တင်ဆောင်လာသော မော်တော်ယာဉ်များအား အမဲခွင့်ပြုလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး ဦးသန်းတိုးအောင်၏ ရှင်းပြမှုအရ သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ဦးသန်းတိုးအောင်က “အဓိကဆောင်ရွက်ရခြင်းမှာ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေးနှင့် ဝန်ထမ်းတွေ့ လက်လုပ်လက်စား ဈေးသည်တွေအနေနဲ့ အချိန်နဲ့တစ်ပြေးညီ မိသားစုထံ ပြန်လည်ရောက်ရှိစေ ရေးအပြင် ယာဉ်သွားလာမှုကြော့မရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်ပါ တယ်။ ဒါ့အပြင် တံတားဖြတ်သန်းခွင့်အတွက် ငွေကြေးကောက်ခံခြင်းမပြု သလို တန်ပိုင်ဆောင်လာတဲ့ယာဉ်တွေကိုလည်း တံတားခွင့်ပြုတန်ခိုးခွင့် ၂၀၊ တံတားကြံ့ခိုင်မှုစစ်ဆေးဆဲကာလမှာ ၁၂ တန်သာ ခွင့်ပြုသွားမှာဖြစ်ပါ တယ်။ ကုန်တင်မော်တော်ယာဉ်တွေကို တန်ပိုင်ဆောင်ခြင်း လုံးဝခွင့်ပြုသွား မှာ မဟုတ်ပါဘူး”ဟု ပြောသည်။

ယနေ့ တံတား ကိုးစင်းအနက် ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် သန်လျင်တံတား နှင့် ဒဂုံတံတား သန်လျင်အမှတ်(၂)တံတားနှစ်စင်းတို့ကို ဆောက်လုပ် ရေးဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်ရှိ မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာမှူး၊ လမ်းနှင့် တံတားအင်ဂျင်နီယာအဖွဲ့ များက မွန်းတည့် ၁၂ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီခွဲအထိ ယာဉ်သွားလာမှုအခက်အခဲမရှိစေရန် အနီးကပ်ကြီးကြပ်ပေးကြကြောင်း သိရ သည်။ (စောသိန်းဝင်း)



အာရှယူ-၁၉ ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲ ဒုတိယအဆင့် အုပ်စုပွဲများ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁
မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပနေသည့် ၂၀၁၇ အာရှ ယူ-၁၉ ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲ အုပ်စု ဒုတိယအဆင့် ပတ်လည်ပွဲများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှစ၍ နေပြည်တော်ရှိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ၌ ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်း ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့သည်။ (စောသိန်းဝင်း)

ရန်ကုန်အသင်း ရာသီဝက်ချန်ပီယံဖြစ်ခဲ့ပြီး ရှမ်းယူနိုက်တက် ဒုတိယနေရာ ရောက်လာ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁
၂၀၁၇ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁၀) ပထမနေ့တို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကွင်းလေးကွင်း၌ ကျင်းပ ရာ ရန်ကုန်၊ ရှမ်းယူနိုက်တက်နှင့် မကွေးတို့ အနိုင်ရခဲ့ သည်။
YUSC ကွင်း၌ ကျင်းပသောပွဲတွင် ရန်ကုန်က လက်ရှိ ချန်ပီယံ ရတနာပုံကို နှစ်ရိုး-တစ်ရိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ ထိပ်ဆုံးမှ ဦးဆောင်နေသည့် ရန်ကုန်အသင်းသည်
အဓိကပြိုင်ဘက် ရတနာပုံကို အနိုင်ရခဲ့သောကြောင့် ချန်ပီယံဆုအတွက် အလားအလာ ကောင်းသွားခဲ့သည်။ ရန်ကုန်အသင်းသည် ဇော်မင်းထွန်း၏ နောက်ကျဦးဖြင့် အနိုင်ရကာ ၂၈ မှတ်ဖြင့် ပွဲစဉ်မကုန်မီ ရာသီဝက်ချန်ပီယံ ဖြစ်ခဲ့သည်။ လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံအသင်းသည် ယခုရှုံးပွဲကြောင့် ပထမဆုံး ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့ပြီး ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းအား ဒုတိယနေရာလွှဲပေးခဲ့ရ သည်။ (စောသိန်းဝင်း)

၂၀၁၇ ခုနှစ် ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်များအား ဧပြီ ၂ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာသွားမည်

စာမျက်နှာ - ၇

HOME GALAXY Interior Mall Manufacturing UPVC Window & Door

UPVC Window & Door များကို Korea နိုင်ငံမှ နည်းပညာအသစ်ဖြင့် အရည်အသွေးမြင့် ထုတ်လုပ်ထားသော ကုန်ကြမ်းများကို တိုက်ရိုက်တင်သွင်းပြီး Korea စက်ကြီးများဖြင့် Korea နည်းပညာအတိုင်း ထုတ်လုပ်ထားပါသည်။ ပူလွန်းအေးလွန်းသည် ရာသီဥတုဒဏ်ကို ခံနိုင်၍ ရေယိုစိမ့်မှုမရှိခြင်း၊ UV Coated ပါသောကြောင့် အရောင်မပြောင်းလဲဘဲ နှစ်ကာလကြာရှည်စွာ ခံနိုင်ခြင်း၊ အသံလုံခြုံအသံပြုရပေးပါခြင်း စသည့်အားသာချက် တို့ကို ရရှိစေသည်။

UPVC Frame နှင့် Aluminium Frame များကို PVC Printing Sheet ဖြင့်သာသာဝကျွန်းရောင် နှင့် အခြားအရောင် ကပ်ခြင်းတို့အား Korea စက်ကြီးဖြင့် (အထူးအော်ဒါ) နှင့် လက်ခံပြုလုပ်ပေးပါသည်။

PVC Printing Sheet

- ABS Door
- UPVC Window & Door တို့၏ Size, Design & Colour အမျိုးမျိုးတို့ကို မိမိတို့စိတ်တိုင်းကျ Order မှာယူနိုင်ပါသည်။

UPVC window နှင့် Sliding Door များကို နှစ်ထပ်မှန် (Double Glass) များဖြင့်လည်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

ပိုမိုခိုင်ခံ့စေရန်အတွက် အတွင်း ဖန်များတွင် သံချောင်းများထည့်သွင်း အသုံးပြုထားပါသည်။

Showroom I - Junction Square Shop-House (7), Pyay Road, Yangon. 01- 2304351, 2304352, 2304337
Showroom II - No (15), Pyay Road & Corner of Weikzamyinaung St, 9Mile, Yangon. 01-664675

စက်ရုံများ၊ ဟိုတယ်များ၊ လူနေအဆောက်အဦများ၏ လုပ်ငန်းခွင်အရောက် တိကျစွာ လာရောက်တိုင်းတာ တွက်ချက် တပ်ဆင်ပေးပါသည်။



၂-၄-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့)

နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏

ပြည်သူ့အတွက် ပထမ တစ်နှစ်တာ

အစိုးရသစ်သက်တမ်း တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ဆောင်ရွက်ချက်များ

ခိုင်ကျော်ညို

နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ပြည်သူ့အတွက် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုကရွေးချယ်သော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ခိုင်ခိုင်မာမာလျှောက်လှမ်းနိုင်ရန် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရေးတို့အတွက် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်နေသော လုပ်ငန်းများမှ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆောင်ရွက်မှု၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်စဉ် ပြည်သူများအား ကူညီထောက်ပံ့မှု၊ တက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်ရေးတပ်များ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပေးနိုင်မှု၊ ကျေးလက်ဒေသများတွင် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေးနိုင်မှု၊ အရွယ်မရောက်သေးသော ကလေးသူငယ်များ စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကို စုစည်းဖော်ပြအပ်ပါသည်။

တောမြိုင်ရပ်စိုစို၏

သက်ရှိသတ္တဝါအားလုံးတို့သည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို အမှီပြုနေထိုင်ကြရသည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်တွင် မြေထု၊ ရေထု၊ လေထု၊ ရာသီဥတု၊ အသံ၊ အနံ့တို့အားလုံး ပါဝင်နေကြရာ ရေမြေတောတောင်သဘာဝအရင်းအမြစ်များ၊ ရွေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအဆောက်အအုံများ၊ ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲဖြစ်သော သစ်ပင်ပန်းမန်များ ပေါက်ရောက်ရှင်သန်ရာနေရာနှင့် တိရစ္ဆာန်သတ္တဝါများ မှီတင်းနေထိုင်ရာတို့သည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ပင်ဖြစ်သည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် အခြေအနေသည် လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၅၀ ကျော်ကာလအတွင်း သိသိသာသာယိုယွင်းပျက်စီးလာခဲ့ရာ သဘာဝအလျောက် ယိုယွင်းပျက်စီးမှုအခြေအနေထက် လူတို့ပယောဂကြောင့် ပျက်စီးမှုကပိုမိုများပြားကြောင်း လေ့လာတွေ့ရှိရသည်။

သဘာဝအလျောက်ပတ်ဝန်းကျင်ယိုယွင်းပျက်စီးမှု အခြေအနေများမှာ မီးတောင်ပေါက်ကွဲခြင်း၊ တောမီးလောင်ကျွမ်းခြင်း၊ ရေကြီးရေလျှံခြင်းကြောင့် မြေထု၊ ရေထု၊ လေထုတို့ ညစ်ညမ်းလာပြီး မြေဆီလွှာတိုက်စားခံရခြင်းတို့ဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင် လူဦးရေထူထပ်ခြင်းနှင့် ဆင်းရဲကျပ်တည်းခြင်းတို့ကြောင့် သဘာဝအရင်းအမြစ်များကို အလွန်အကျွံထုတ်ယူသုံးစွဲကြရာမှ သစ်တောများ ပြုန်းတီးမှု၊ မြေဆီလွှာပြုန်းတီးမှု၊ သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းမှု၊ ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများပျောက်ကွယ်လာမှုတို့သည် လူတို့ပယောဂကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ယိုယွင်းပျက်စီးမှုဖြစ်သည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ယိုယွင်းပျက်စီးမှုကြောင့် ကမ္ဘာ့ရာသီဥတုပြောင်းလဲဖောက်ပြန်လာပြီး သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များဖြစ်သည့် တောင်ပြိုခြင်း၊



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်။

မြေပြိုခြင်း၊ ရေကြီးရေလျှံဖြစ်ခြင်း၊ မြစ်ချောင်းများတိမ်ကောခြင်း၊ မီးတောင်များပေါက်ကွဲခြင်း၊ ငလျင်လှုပ်ခြင်း၊ တောမီးလောင်ခြင်းနှင့် လေပြင်းမုန်တိုင်းတိုက်ခတ်ခြင်းတို့ကို ကမ္ဘာ့ပြည်သူများကြုံတွေ့နေကြရသည်။ ထို့ကြောင့် ကမ္ဘာ့ဦးစီးဌာနနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးစေရန် သစ်တောများ

ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်ပင်စိုက်ပျိုးရေးကို နိုင်ငံအလိုက် အမျိုးသားအဆင့် မူဝါဒများချမှတ်ဆောင်ရွက်နေကြသည်။ သစ်တောများက အထောက်အပံ့ပြုသော ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှု (Provisional Services)များမှာ သစ်နှင့် သစ်မတုတ်သော သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ၊ ဇီဝမျိုးစုံ

မျိုးကွဲများ၊ စားနပ်ရိက္ခာနှင့် ရေကောင်းရေသန့်ရရှိစေခြင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းညှိမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု(Regulating Services)များမှာ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကို ထိန်းညှိခြင်း၊ လေထုအတွင်းမှ ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ဒ်လောင်ခြင်း၊ ရေနှင့်လေသန့်စင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ မြေတိုက်စားမှု၊ မြေပြိုမှုကိုကာကွယ်ခြင်း၊ ဝတ်မှုန်ကူးခြင်းနှင့် ပိုးမွှားကျရောက်မှုမှ ကာကွယ်ပေးခြင်း စသည်တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တောတောင်စိမ်းမှစမ်းရေ၏

သစ်ပင်များစိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် ကမ္ဘာ့ဦးစီးဌာနကမူကားကွယ်နိုင်ခြင်း၊ ရာသီဥတုဖောက်ပြန်ပျက်စီးမှုများကို ကာကွယ်နိုင်ခြင်း၊ ရောဂါဆိုးများမပေါ်ပေါက်အောင်ဟန့်တားနိုင်ခြင်း၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို စိမ်းစိုသာယာလှပစေနိုင်ခြင်းနှင့် ဂေဟစနစ်ကိုထိန်းညှိနိုင်ခြင်းစသော ကောင်းကျိုးများကိုရရှိမည့်အပြင် သစ်ပင်သစ်တောများသည် ရေကိုစုစည်းခြင်း၊ သိုလှောင်ခြင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖြန့်ဖြူးခြင်း၊ လူသားတို့အတွက် ကောင်းကျိုးမပြုသော ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ဒ်ကိုထုတ်ပေးခြင်း၊ အပူရှိန်ကိုစုပ်ယူခြင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင်ရောင်ပြန်ဟပ်မှုနည်းပါးခြင်း၊ လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုများကိုကြားဖြတ်ဟန့်တားခြင်း၊ မြစ်/

ချောင်း/ရေကာတာတို့အား နန်းမြေတင်မှုကို ကာကွယ်ပေးခြင်း၊ မြေဆီလွှာများဖြစ်ပေါ်စေခြင်းနှင့်ထိန်းသိမ်းပေးခြင်း၊ အမြင့်ပိုင်းမှ လာသော လေအေးလှိုင်းများဒဏ်မှ ကာကွယ်ပေးခြင်း စသည့် အကျိုးကျေးဇူးများလည်း ရရှိစေပါသည်။

တပ်မတော်အနေဖြင့်လည်း နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူတို့၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်တို့ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နေသည်သာမက နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်လက်တွဲကာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတစ်ဝန်း ထာဝစဉ်စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးတို့ကို အမျိုးသားရေးတာဝန်တစ်ရပ်အဖြစ် သတ်မှတ်ကာ တပ်မတော်တစ်ရပ်လုံးတွင် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော်များကို နှစ်စဉ်ကျင်းပ၍ သစ်ပင်များစိုက်ပျိုးလျက်ရှိရာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မိုးရာသီကာလအတွင်း သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော်သုံးကြိမ်ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး တပ်မတော်တစ်ရပ်လုံးအနေဖြင့် စက်မှုကုန်ကြမ်းသီးနှံပင် ၅၈၇၈၁ ပင်၊ ရတနာတန်းဝင်ပင် ၃၈၄၂၃၂ ပင်၊ နှစ်ရှည်သီးနှံပင် ၂၂၃၈၇၀ ပင်၊ အရိပ်ရလေကာပင် ၅၅၅၇၄၉ ပင် စုစုပေါင်း ၁၂၂၅၆၉ ပင်အား စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

အထူးကဏ္ဍ (ခ) သို့ >>>



မတ် ၃၁ ရက်က တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်တပ်ပေါင်းစု ပင်လယ်ပြင်စစ်ဆင်မှု လေ့ကျင့်ခန်း ပြုလုပ်နေစဉ်။

အထူးကဏ္ဍ (က) မှ >>>

**သဘာဝဘေးကယ်ဆယ်ရေးကူညီ
ထောက်ပံ့ပေး**

မြန်မာနိုင်ငံတွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့်ဖြစ်ပေါ်နိုင်သည့် ဆုံးရှုံးမှုများ လျော့ပါးနိုင်သမျှလျော့ပါးရေးအတွက် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် မကျရောက်မီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်းနှင့် ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်းအပါအဝင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးလုပ်ငန်းများ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်သည့်အခါ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးအပါအဝင် အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ပြီးနောက် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးနှင့် ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးအစီအမံများ ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် “သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ” ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၁ ရက်တွင် ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပါသည်။

တပ်မတော်သည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအခန်း(၇) ပုဒ်မ-၃၄၀ ၌ နိုင်ငံတော်တွင် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအတွက် ဘေးအန္တရာယ်များကျရောက်လာလျှင် တပ်မတော်က ကူညီဆောင်ရွက်ရမည်ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားသကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ-၁(က)တွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သည့်အခါ ဘေးသင့်သူများအား အကူအညီပေးနိုင်ရေးအတွက် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းနှင့် အစိုးရမဟုတ်သောအခြားအဖွဲ့အစည်းများအပြင် လိုအပ်ပါက တပ်မတော်၏ အကူအညီများ ရယူဆောင်ရွက်ခြင်းဟူ၍ လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ-၁(က)တွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သည့် ဒေသတွင် လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ပေးရန် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၏အင်အားအပြင် လိုအပ်ပါကတပ်မတော်၏ အင်အားကိုရယူ

ဆောင်ရွက်ခြင်းဟူ၍လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ-၁၅(ဆ)တွင် ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ထောက်ပံ့ရေးလုပ်ငန်းများကို လျင်မြန်ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် တပ်မတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့၊ စေတနာ့ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းများ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အစိုးရမဟုတ်သော အခြားအဖွဲ့အစည်းများ၏ အကူအညီများရယူရန် စီမံထားရှိခြင်းဟူ၍လည်းကောင်း ပြဋ္ဌာန်းထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

ထို့ပြင် တပ်မတော်အနေဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားသည်နှင့် အမိန့်တစ်စုံတစ်ရာ စောင့်ဆိုင်းခြင်းမပြုဘဲ အလျင်မြန်ဆုံးသွားရောက်ကူညီဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံတကာ တပ်မတော်များနည်းတူ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ်ကျရောက်လာမည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များအပါအဝင် ဘေးအန္တရာယ်အမျိုးမျိုးကို အချိန်တိုအတွင်းတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းရှိအောင် အမြဲလေ့ကျင့် နေရမည်ဖြစ်ကြောင်း တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အလေးအနက် ညွှန်ကြားထားရှိပြီးဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် တပ်မတော်သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် နာဂတ်ဆိုင်ရာလူနာများကို ဝီရိဆိုင်ရာလူနာများနှင့် တာလေဝလျှင်၊ ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရေကြီးမှုများ၊ ရွှေဘိုငလျင်၊ မဟာဆင်မုန်တိုင်း(ရခိုင်ဒေသ)၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကိုမန်မုန်တိုင်းကြောင့်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရေကြီး/ရေလျှံမှု၊ မြေပြိုမှုများ စသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ကျရောက်လာသည့် အချိန်များတွင် ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အားသွန်ခွန်စိုက် အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သကဲ့သို့ တပ်မတော် မိသားစုဝင်များကလည်း ငွေကြေး၊ စားသောက်ကုန်နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများကို ပေးအပ်လျှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အစိုးရသစ်လက်ထက်



ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်း။

တာဝန်ယူချိန်ကာလအတွင်း ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လေပြင်းတိုက်ခတ်ခြင်း၊ မြစ်ရေကြီးခြင်း၊ ငလျင်လှုပ်ခြင်းနှင့် မီးလောင်ခြင်းစသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ကျရောက်လာသည့် အချိန်တိုင်းတွင် တပ်မတော်သည် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း ချင်းပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် စေတီပုထိုးများနှင့် လူနေအိမ်များစွာပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ပြီး တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး ကျောင်း ၅၈ ကျောင်း၊ အိမ်ခြေ ၄၆၈၇ လုံး၊ စာသင်ကျောင်း ၆၄ ကျောင်း၊ ဆေးရုံ ၁၆ ရုံတို့ကို ပြုပြင်ပေးခြင်းများဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေး ပစ္စည်းစုစု

ပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၁၆ သန်းကျော် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ကချင်ပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၌ မြစ်ရေကြီးမှုများဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး အိမ်ထောင်စု ၇၇၇၇ စုကို ဘေးလွတ်ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းပေးရာတွင် တပ်မတော်ပိုင် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် ခေါက်ရေ ၄၁ ခေါက်၊ ကုန်တန်ချိန် ၁၂၇ တန်၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၁၉ သန်းကျော်ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ် ဩဂုတ်လအတွင်း၌ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ပုဂံငလျင်တွင် ပျက်စီးသွားသော စေတီပုထိုးများ၊ သာသနိကအဆောက်အအုံများနှင့် လူနေအိမ်များ ပြန်လည်ပြုပြင် တည်

ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) မိသားစုဝင်များက အလှူငွေကျပ် ၇၉၈ သန်းကျော်ပေးအပ် လှူဒါန်းနိုင်ခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့တွင် မီးလောင်ကျွမ်းမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ တပ်မတော်က လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ အိမ်ထောင်စု ၅၈၀ ကူညီရွှေ့ပြောင်းပေးခြင်းနှင့် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၃ သန်းကျော်ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

**တို့ပြည်မှာ ရန်မရောက်အောင်
တို့စောင့်ရှောက်ကြရမည်**

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် တိုင်းရင်းသားလူမျိုး ၁၀၀ ကျော်တို့သည် တိုင်းဒေသကြီးများနှင့် ပြည်နယ်များအတွင်း အေးအတူပူအမျှ အတူတကွနေထိုင်လျက်ရှိကြရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်က ကောက်ယူခဲ့သော လူဦးရေနှင့် သန်းခေါင်စာရင်းအရ လူဦးရေစုစုပေါင်း ၅၁ ဒသမ ၄ သန်းကျော်ရှိပြီး လူဦးရေတိုးနှုန်းမှာ တစ်နှစ်အတွင်း ပျမ်းမျှ သည့်ဒသမ ၈၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိသဖြင့် လူဦးရေပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်အရ ၂၀၅၀ ပြည့်နှစ်တွင် လူဦးရေ သန်း ၇၀ ခန့်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားပါသည်။ နိုင်ငံတော်လက်ရှိလူဦးရေမှာ အလုပ်လုပ်နိုင်သောလူဦးရေ(အသက် ၁၅ နှစ်မှ ၆၄ နှစ်အတွင်း)သည် ၆၅ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းရှိပါသည်။ လူဦးရေ သိပ်သည်းမှု အနေဖြင့် ၁ စတုရန်း ကီလိုမီတာလျှင် ပျမ်းမျှ ၇၆ ဦးနေထိုင်လျက်ရှိပါသည်။ မသန်စွမ်းသူ ဦးရေသည် နိုင်ငံတော်လူဦးရေ၏ ၄ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းရှိပါသည်။

မျက်မှောက်ကာလ ဘက်စုံစစ်ပွဲဆင်နွှဲနေကြသောအချိန်တွင် နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် တပ်မတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတို့ လက်တွဲ၍ ပြည်သူ့စစ်မဟာဗျူဟာကို ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့ခေတ်လုံခြုံရေးသည် စစ်မှုရေးရာတစ်ခုတည်းသာမဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးတို့နှင့် အားလုံးပတ်သက်ဆက်နွှယ်နေကြောင်း ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ရပ်များအရ နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် ပြည်သူတို့ဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်သူများကိုယ်တိုင် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုလိုအပ်ကြောင်း ဖော်ပြနေပါသည်။ ထို့ကြောင့် တက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်ရေး တပ်များတွင် လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနိုင်မှုအခြေအနေများကို ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

တက္ကသိုလ်များတွင် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဆရာ ဆရာမများကို နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အသိအမြင်များရရှိစေရန်နှင့် နိုင်ငံတော်တွင် အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြုံတွေ့လာပါက လေ့ကျင့်သားပြည့်ဝသည့် အရန်အင်အားစုတစ်ခု တည်ဆောက်ထားရှိပြီး ဖြစ်ရန်အတွက် ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်မှစ၍ တက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်ရေးတပ်များ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပါသည်။ အမှတ်(၂)နှင့် အမှတ်(၃) တက္ကသိုလ်လေ့ကျင့်ရေးတပ်များတွင် အခြေခံနှင့် တန်းမြင့် စစ်ပညာသင်တန်း နှစ်နှစ်သင်ရိုးဖြင့် ဆန္ဒပြုသည့် တက္ကသိုလ်ဆရာများနှင့် ကျောင်းသားများကို လေ့ကျင့်ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်တွင် ပညာရေးစနစ် လေးနှစ်သို့ပြောင်းလဲသွားသဖြင့် ယခင် ၁၉၇၉-၁၉၈၀ ခုနှစ်မတိုင်မီ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများအတိုင်း လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခဲ့ပါသည်။

အထူးကဏ္ဍ (ဂ) သို့ >>>



တပ်မတော် ပင်လယ်ပြင်သွားဆေးရုံသင်္ဘော(သံလွင်) ကိုကိုးကျွန်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးရန် ထွက်ခွာစဉ်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၏ တစ်နှစ်စာခရီးလမ်း

ဒေသခံစိုး

မြန်မာနိုင်ငံတော်ပိုင်းရှိ တနင်္သာရီဒေသသည် လွန်ခဲ့သည့် ၁၅ ရာစုနှစ်ကတည်းက ကမ္ဘာ့ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းသွားလာမှုတွင် လွန်စွာ အရေးပါသည့် ဒေသတစ်ခုဖြစ်သည်ဟု မှန်နန်းရာဇဝင်၊ ရှေးဟောင်းတရုတ်မှတ်တမ်း များနှင့် အနောက်ဥရောပခရီးသွားမှတ်တမ်း များတွင် ဖော်ပြထားကြောင်း သိရသည်။

ယနေ့မျက်မှောက်ကာလတွင်လည်း မဟာဗျူဟာအရ အလွန်အရေးပါသည့် ထားဝယ်ရေနက်ဆိပ်ကမ်းကဲ့သို့ စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး နိုင်ငံတကာ ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းသွားလာမှု တွင် ရင်ပေါင်တန်းယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်း လျက်ရှိသည်။

ရှည်မျောမျောနှင့် ခပ်ကွေးကွေး သဏ္ဍာန်တည်ရှိ

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသည် ပထဝီ မြေမျက်နှာသွင်ပြင် အနေအထားအရ မြေပုံ ပေါ်တွင် ရှည်မျောမျောနှင့် ခပ်ကွေးကွေး သဏ္ဍာန်တည်ရှိနေသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ တောင်ဘက်စွန်းတွင် တည်ရှိပြီး အရှေ့နှင့် အရှေ့တောင်ဘက်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ မြောက် ဘက်တွင် မွန်ပြည်နယ်၊ အနောက်ဘက်တွင်



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါ်လှလှမော်။ (ဓာတ်ပုံ-ဧရာဝတီ)

ကပ္ပလိပင်လယ်တို့နှင့် နယ်နိမိတ်ထိစပ်နေ သည်။ ဧရိယာအားဖြင့် ၁၆၇၃၅ စတုရန်းမိုင် ခန့် ကျယ်ဝန်းသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျွန်းပေါင်း ၁၀၀၀ ခန့် ရှိရာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ၈၀၀ ကျော် တည်ရှိသည်။ ရှည်လျားသောပင်လယ်

ကမ်းရိုးတန်းနှင့် သာယာလှပသည့် ကျွန်းစုများ ကြောင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများကို ဆွဲဆောင် နိုင်စွမ်းရှိသည်။ ကမ်းနီးကမ်းဝေးဝေးလှမ်း လုပ်ငန်း၊ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း၊ ဥယျာဉ်ခြံ လုပ်ငန်းများဖြစ်ထွန်းပြီး ခဲမဖြူ၊ အဖြိုက်နက်၊ ပုလဲ၊ ငှက်သိုက် စသည့် သဘာဝသယံဇာများ

ထွက်ရှိသောကြောင့် စီးပွားရေးအရ အားထား ရသော တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခု ဖြစ်သည်။

စီးပွားရေးတိုးတက်မှု

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ် စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်အား ကျပ် သန်းပေါင်း ၂၀၈၅၆၅၅ ဒသမ ၆ သန်း ရရှိရန် ရည်မှန်းခဲ့ပြီး ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလကုန် အထိ (ဒေသစာရင်းအရ) ကျပ်သန်းပေါင်း ၁၇၈၀၈၁၇ ဒသမ ၆ သန်း (၈၅ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း) ရရှိအောင် အကောင်အထည်ဖော် နိုင်ခဲ့သဖြင့် ယခင်နှစ် အလားတူကာလနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ၅ ဒသမ ၁ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက် ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။

ရေခဲများ

ရေလုပ်ငန်းကလည်း ပြည်တွင်းအပြင် ပြည်ပအထိ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဝေနိုင်သည်။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၏ ရေလုပ်ငန်းသည် နိုင်ငံ၏ကုန်ထုတ်လုပ်မှုတွင် အရေးပါသော ကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်သည်။ ရေထွက်ပစ္စည်းဖြစ်သော ရေခဲ (Jelly Fish)ကို စီးပွားဖြစ် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့သည်။ ဇန်နဝါရီလမှစ၍ ကုန်ကြမ်းစတင်စုဆောင်းပြီး ရေခဲများကို ဈေးကွက်သို့ တင်ပို့ခြင်းအားဖြင့် ဒေသခံပြည်သူတို့ ဝင်ငွေတိုးတက်ကောင်းမွန် ခဲ့သည်။ ယခုနှစ်ရာသီတွင် ရေခဲတန်ချိန် ၂၀ ခန့် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့သည်။

အစိုးရသစ်တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းများဖြစ်သော ကော့သောင်း၊ မြိတ်နှင့် ထီးဒီးဒေသတို့မှ ရေထွက်ပစ္စည်းများတင်ပို့ရောင်းချခဲ့ရာ ငါး တန်ချိန် ၁၄၅၁၄၀ ကျော်၊ ပုစွန်တန်ချိန် ၃၁၀၀ ကျော် နှင့် အခြားရေထွက်ပစ္စည်းတန်ဖိုး ၃၅၃၂၅ တန်ကျော် စုစုပေါင်းတန်ဖိုး ဒေါ်လာ ၁၉၅ သန်းခန့် တင်ပို့ပေးနိုင်ခဲ့သည်။ အလားတူကာလ တင်ပို့မှုတန်ဖိုးမှာ ဒေါ်လာ ၁၅၁ သန်းကျော်သာ ရရှိသဖြင့် ၄၂ ဒသမ ၇၉၂ ဒေါ်လာသန်း ပိုမိုတိုးတက်ရရှိခဲ့ သည်ဟု သိရသည်။

စိုက်ပျိုးရေး

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် စပါးအပြင် နှစ်ရှည်ပင်များဖြစ်သည့် ကွမ်းသီး၊ အုန်းသီး၊ ရော်ဘာ၊ ဓန၊ နူးရင်း၊ မင်းကွတ်၊ ကြက်မောက်၊ သီဟိုဠ်၊ သရက်၊ ဆီအုန်းတို့ စိုက်ပျိုးဖြစ်ထွန်း ကြသည်။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ရော်ဘာ စိုက်ပျိုးပြီးစီးမှုအပေါ် ရော်ဘာထွက်ရှိမှု အခြေ အနေမှာ စိုက်ပျိုးပြီးစီးဧရိယာ ၃၄၅၈၃၄ ဧက၊ အစေးလွှာ ၁၃၅၆၃၉ ဧက၊ အထွက်နှုန်း ၄၉၃ ဒသမ ၄၇ ပေါင်၊ အထွက်စုစုပေါင်း ၆၆၉၃၃၂၄ ပေါင်ဖြစ်သည်။

အထူးကဏ္ဍ (၈) သို့ >>>

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျွန်းပေါင်း ၁၀၀၀ ခန့်ရှိရာ တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီးတွင် ၈၀၀ ကျော် တည်ရှိသည်။ ရှည်လျား သောပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းနှင့် သာယာလှပသည့် ကျွန်းစု များကြောင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများကို ဆွဲဆောင်နိုင်စွမ်း ရှိသည်။ ကမ်းနီးကမ်းဝေးဝေးလှမ်း လုပ်ငန်း၊ စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်း၊ ဥယျာဉ်ခြံလုပ်ငန်းများဖြစ်ထွန်းပြီး ခဲမဖြူ၊ အဖြိုက်နက်၊ ပုလဲ၊ ငှက်သိုက် စသည့် သဘာဝသယံဇာ များ ထွက်ရှိသောကြောင့် စီးပွားရေးအရ အားထားရသော တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုဖြစ်



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဒေသအလိုက် အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပစဉ်။



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့ ရှုခင်း



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါ်လှလှမော် သတ္တုတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းခွင်အားကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

အထူးကဏ္ဍ (င) မှ >>>

ယခုနှစ်တွင် ရော်ဘာဈေးမှာ တစ်ပေါင် ၁၂၀၀ ဖြစ်၍ မနှစ်ကတစ်ပေါင်ဈေး ၅၀၀ ထက် နှစ်ဆနီးပါး ဈေးကောင်းရသဖြင့် တောင်သူများ ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိခဲ့ကြသည်။ ဆီအုန်းစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုအခြေအနေမှာ စိုက်ပျိုးပြီးစေရိယာ ၃၉၄၇၁၉ ဧက၊ အသီးခူးစေရိယာ ၁၃၈၅၁၂ ဧက၊ အထွက်နှုန်း ၂ ဒသမ ၁၄ တန်၊ ဆီသီးခိုင်အထွက်စုစုပေါင်း ၂၉၆၅၈၈ တန်ထွက်ရှိခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

သတ္တုကဏ္ဍ

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသည် သယံဇာတပေါကြွယ်လှသည်။ ထင်ရှားသော သတ္တုတွင်းများမှာ ဟိန်းဒါ၊ ဟာမြစ်ကြီး၊ ကန်ဘောက်၊ ကျောက်မဲတောင်၊ နတ်သီတာ၊ ရတနာပုံ၊ သိန္ဓောတို့ ဖြစ်ကြပြီး ရေနံ၊ သဘာဝဓာတ်ငွေ့၊ ကျောက်မီးသွေးတို့ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့်အပြင် ငှက်သိုက်နှင့် ပုလဲလုပ်ငန်းများမှလည်း နိုင်ငံခြားဝင်ငွေ အများအပြားရရှိသည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ခဲမဖြူ၊ အဖြိုက်နက်နှင့် ရောရာသတ္တု တူးဖော်ထုတ်လုပ်ရန် ကုမ္ပဏီ ၂၈ ခု ခွင့်ပြုထားရှိပြီး ခဲမဖြူ၊ အဖြိုက်နက်လုပ်ကွက် အကြီးစား ကိုးကွက်၊ လုပ်ကွက် အသေးစား ၂၇ ကွက် စုစုပေါင်း လုပ်ကွက် ၃၆ ကွက်ရှိသည်။

သတ္တုထုတ်လုပ်ရန် ၉၁၀ ဒသမ ၀၀၃ မက်ထရစ်တန်လျာထားပြီး ၇၃၉ ဒသမ ၅၈၁ မက်ထရစ်တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့သည်။ ခဲမဖြူ၊ အဖြိုက်နက်နှင့် ရောရာသတ္တု စမ်းသပ်တိုင်းတာခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ကုမ္ပဏီ ၁၇ ခုအား ခွင့်ပြုထားပြီး လုပ်ကွက် အကြီးစား ငါးကွက်၊ လုပ်ကွက် အသေးစား ၄၆ ကွက် စုစုပေါင်း ၅၁ ကွက်မှာ စမ်းသပ်တိုင်းတာမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ သတ္တုထုတ်လုပ်မှုတွင် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိခိုက်မှုမရှိစေရန် ကွင်းဆင်းကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်ဟု သိရသည်။

ပုလဲနှင့် မုတ်ခွံ

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ကျွန်း ၁၃ ကျွန်းတွင် နိုင်ငံပိုင်ပုလဲလုပ်ငန်းအပါအဝင် ကုမ္ပဏီ ၁၀ ခုမှ ပုလဲမွေးမြူထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများကို ရေပြင်စေရိယာ ဧက ၁၃၃၁၂၀ ကျော်နှင့် မြေပြင်စေရိယာ ဧက ၁၆၁၅၀ ကျော် တို့တွင် ပုလဲမွေးမြူထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဧပြီလမှ ဖေဖော်ဝါရီလအထိ ပုလဲထုတ်လုပ်ရန်

၃၃၄၀၀၀ မိုမီ လျာထားချက်အပေါ် ၅၁၂၃၃၄ ဒသမ ၄၇ မိုမီ ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး မုတ်ခွံ ထုတ်လုပ်ရန် ၁၂၆ ဒသမ ၀၀ မက်ထရစ်တန် လျာထားချက်အပေါ် ၁၄၂ ဒသမ ၂၃ မက်ထရစ်တန် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့၍ ထုတ်လုပ်မှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ ၁၁၂ ဒသမ ၈၈ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။

ဆလုံလူမျိုးများ

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကျွန်း ၁၂ ကျွန်းတွင် လုပ်ငန်းများအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအနေဖြင့် မြိတ်ကျွန်းစုသည် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များအတွက် လေ့လာစရာ များပြားသည့်အပြင် ထိုဒေသရှိ ဆလုံလူမျိုးများ၏ ဓလေ့စရိုက်ကလည်း စိတ်ဝင်စားစရာ ကောင်းလှပေသည်။

တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ထားဝယ်၊ မြိတ်နှင့် ကော့သောင်း

အထူးကဏ္ဍ (ဆ) သို့ >>>



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း ဆိပ်ကမ်းများ ၊ ကျွန်းစုများရှိခြင်းကြောင့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ခရီးသွားများ အထူးစိတ်ဝင်စားလျက်ရှိသည်။



အထူးကဏ္ဍ (စ) မှ >>>

ဒေသများတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီများ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ပြီး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဧပြီလမှ ဖေဖော်ဝါရီလအထိ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဟိုတယ်၊ တည်းခိုခန်း ၃၆ ခု၌ ပြည်တွင်း ဧည့်သည်ဦးရေ ၉၀၂၀၂ ဦးတည်းခိုခဲ့ပြီး ဝင်ငွေရရှိမှုမှာ ငွေကျပ် ၁၆၀၁၇ ဒသမ ၃၇ သိန်းနှင့် ပြည်ပဧည့်သည်ဦးရေ ၆၀၆၉၀ တည်းခိုခဲ့ပြီး ဝင်ငွေရရှိမှုမှာ အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁၃၈၄၆၆၇ ရရှိခဲ့သည်။ ယခင်နှစ်ထက် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ဧည့်သည်ဦးရေ ၄၂၂၀၄ ဦးတိုးတက်များပြားလာကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။

၎က်သိုက်

သစ်တောထွက်ပစ္စည်းဖြစ်သော ၎က်သိုက်သည် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ထွက်ရှိသော သဘာဝသယံဇာတဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်အတွင်း ပိဘော ၁၃၀၀ ခန့်ရရှိပြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါရောင်းရငွေမှာ ကျပ်သန်း ၁၀၀၀ ကျော် ရရှိခဲ့သည်ဟု သိရှိရသည်။

လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသည် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်လှသဖြင့် ရာသီမရွေး ရေကြောင်း၊ ကုန်းကြောင်း၊ လေကြောင်း တို့ဖြင့် သွားလာနိုင်သည်။ ဒေသတွင်း၌လည်း လမ်းခရီးလုံခြုံချောမွေ့စေရန် လေယာဉ်၊ ကား၊ သင်္ဘော၊ အမြန်ရေယာဉ်တို့ဖြင့် ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိသည်။

လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး

နိုင်ငံတော်၏မဟာဓာတ်အားလိုင်း မရောက်ရှိမီကာလအတွင်း ပြည်သူများ အနေဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို သက်သာသောဈေးနှုန်းဖြင့် ပြည့်ဝစွာသုံးစွဲနိုင်ရန် ရည်ရွယ်လျက် ထားဝယ်ခရိုင်တွင် တစ်မဂ္ဂါဝပ် Gas Engine ခြောက်လုံးနှင့် 620 KVA Volvo အရန် ဒီဇယ်ဓာတ်အားပေးစက် ခြောက်လုံး တို့ပေါင်းစပ်၍ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိပြီး မြိတ်ခရိုင်နှင့် ကော့သောင်းခရိုင်တို့တွင် ဒီဇယ်ဓာတ်အားပေးစက်များဖြင့် မီးလင်းရေးအဖွဲ့များက လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသည်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော မီးလင်းရေးကော်မတီများ၊ ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီများမှ ထုတ်လုပ်ယူနစ် အပေါ်မူတည်၍ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေး လုပ်ငန်းသို့ ပေးသွင်းရမည့် Royalty Fee ကို တစ်ယူနစ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၀ကျပ်နှုန်းအစား ၂၀၁၆ခုနှစ် စက်တင်ဘာလမှ စတင်၍ ငွေကျပ် ငါးကျပ်နှုန်းဖြင့် တစ်ပြေးညီလျှော့ချ ကောက်ခံခွင့်ပြုပြီး ဖြစ်သည်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မဟာဓာတ်အားလိုင်း ရောက်ရှိလာသည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရှိ ထားဝယ်၊ မြိတ်၊ ကော့သောင်းခရိုင်သုံးခု အတွင်းရှိ မြို့နယ်/ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာများ အထိ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးအတွက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေ ကျပ်သန်းပေါင်း ၂၄၇၆ ဒသမ ၀၅၅ ဖြင့်



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ဆီအုန်းများ ပျိုးထောင်ထားမှုကို တွေ့ရစဉ်။

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်း သွယ်တန်းခြင်း လုပ်ငန်းများဖြစ်သော 33 KV ဓာတ်အားလိုင်းမိုင် ၅၀၊ 11 KV ဓာတ်အားလိုင်း ၂၂၃ မိုင်၊ (0.4KV ဓာတ်အားလိုင်း ၁၄၈ ဒသမ ၄၅ မိုင်၊ (33/11) KV (5)MVA ဓာတ်အား

ခွဲရုံနှစ်ရုံ၊ (11/0.4) KV Transformer ၁၂၈ လုံး တပ်ဆင်ဆောင်ရွက်ခြင်း စသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်း တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်း ၂၈၁ ခုကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများပြီးစီးပါက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၁၀၂ ရွာအား လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

ပညာရေးကဏ္ဍ

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် ကျောင်းအပ်နှံရေးနေ့ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်နှင့် စေတနာရှင် ပြည်သူများက ကျောင်းသားကျောင်းသူများအား ထောက်ပံ့ငွေ ကျောင်းသုံးစာရေကိရိယာနှင့် ကျောင်းသုံးပရိဘောဂများအတွက် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၄၇၈၆ ဒသမ ၁၂ သိန်းခန့် ထောက်ပံ့ပေးခဲ့သည်။

အခြေခံပညာဦးစီးဌာနသို့ အဆင့်တိုးမြှင့်ရန် တင်ပြသည့်ကျောင်းအရေအတွက် ၁၄၀ ရှိပြီး ၇၉ ကျောင်းကို အဆင့်တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ အဆင့်တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ကျောင်းများအတွက် ဘွဲ့ရ ဆရာ ဆရာမ ၁၁၁ ဦးကို အထက်တန်းပြရာထူးသို့ တိုးမြှင့်ခန့်ထားပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ဆရာနှင့် ကျောင်းသား

အချိုး ကွာဟမှုမရှိစေရန် ဒေသခံဘွဲ့ရ ပြင်ပပုဂ္ဂိုလ် ၂၉၁ ဦးကိုလည်း နေ့စားလပေးမှုလ တန်းပြများအဖြစ်လည်းကောင်း၊ ကရင်တိုင်းရင်းသားရွာများတွင် ဘွဲ့ရ ကရင်တိုင်းရင်းသူ ၅၉ ဦးကို ယာယီနေ့စား လပေးများအဖြစ်လည်းကောင်း ခန့်ထားပေးခဲ့သည်။

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ၃၇၀၈ ဒသမ ၀၀ သန်းဖြင့် အဆောက်အအုံလုပ်ငန်း အရေအတွက် ၇၇ ခု တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အဆောက်အအုံလုပ်ငန်း အရေအတွက် ၁၀၆ ခုအထိ တိုးမြှင့်တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ

တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေဖြင့် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန သုံးခု၊ ဌာနခွဲ ၁၇ ခု၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများကို ငွေလုံးငွေရင်းခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၁၃၈၆ သန်းဖြင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှစ၍ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထားဝယ်မြို့၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် တိုးချဲ့နှစ်ထပ်နှင့် ငါးထပ် လူနာဆောင်

အထူးကဏ္ဍ (ခ) သို့ >>>



ပင်လယ်ပြင်ငါးဖမ်းစက်လှေများအား စစ်ဆေးနေစဉ်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသည် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်လှသဖြင့် ရာသီမရွေး ရေကြောင်း၊ ကုန်းကြောင်း၊ လေကြောင်း တို့ဖြင့် သွားလာနိုင်သည်။ ဒေသတွင်း၌လည်း လမ်းခရီးလုံခြုံချောမွေ့စေရန် လေယာဉ်၊ ကား၊ သင်္ဘော၊ အမြန်ရေယာဉ်တို့ဖြင့် ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိသည်။



လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်စေရန် လမ်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ထားမှုကို တွေ့ရစဉ်။



တိုင်းနိုင်ငံသို့ တရားမဝင်သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်သူများအား ပြန်လည်လက်ခံစဉ်။

အထူးကဏ္ဍ (ဆ) မှ >>>

ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် လေးခန်းတွဲသုံးထပ် ဆရာဝန်အိမ်ရာ၊ စခန်းသစ်တိုက်နယ်ဆေးရုံ တွင် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ၊ သရက်ချောင်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံခွဲစိတ်ခန်း၊ သားဖွားခန်းပါ တိုးချဲ့နှစ်ထပ်ဆောင်နှင့် ရှစ်ခန်းတွဲ လေးထပ် ဝန်ထမ်းအိမ် တစ်လုံးဆောက်လုပ်ခြင်း၊ တနင်္သာရီမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် တိုးချဲ့ လူနာဆောင်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ၊ ကော့သောင်း မြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ခြောက်ခန်းတွဲ သုံးထပ်ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ၊ ခမောက်ကြီးမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ခြောက်ခန်းတွဲတစ်ထပ် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာတစ်လုံး ဆောက်လုပ်ခြင်း လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အရေးပေါ် ခိုလှုံ့ရန် အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ် မြိတ်ခရိုင် တနင်္သာရီမြို့ မောတောင်

ဒေသ သိန်းခွန်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၉ ရက်နှင့် ၁၀ ရက်တို့ အတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းခဲ့သဖြင့် တောင်ကျရေများကြောင့် နေအိမ်များမောပါ ခြင်း၊ ရေနှစ်မြုပ်ခြင်းနှင့် လူသေဆုံးခြင်းများ ရှိခြင်းတို့ကြောင့် အိမ်ထောင်စု ၄၃ စုအတွက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က အိမ်ထောင်စု တစ်စုလျှင် ငွေကျပ်တစ်သိန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၄၃ သိန်း ထောက်ပံ့ပေးခဲ့သည်။ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သဘာဝဘေး ဖြစ်ပွားပါက အရေးပေါ်ခိုလှုံ့ရန်အတွက် လူဦးရေ ၅၀၀ ဆဲ့ အဆောက်အအုံသုံးလုံးကို ရန်ပုံငွေကျပ် ၃၅၀၄ သိန်းဖြင့် အမျိုးသား သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၏ ခွင့်ပြုချက်အရ လောင်းလုံး မြို့နယ် သဘော့ဆိပ်ကျေးရွာ၊ သရက်ချောင်း မြို့နယ် ကနက်သီရိကျေးရွာနှင့် ကော့သောင်း

မြို့နယ် ပုလုံးတုံးတုံးကျေးရွာတို့တွင် တည် ဆောက်လျက်ရှိသည်။ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သဘာဝဘေး အန္တရာယ် ၃၅ ကြိမ်ဖြစ်ပွားမှုတွင် အိမ်ခြေ ၂၃၃ လုံး၊ အိမ်ထောင်စု ၂၄၀၊ လူဦးရေ ၁၁၂၃ ဦး၊ သေဆုံးသူ ကိုးဦးရှိခဲ့ရာ ထောက်ပံ့ ငွေကျပ် ၁၈၂ သိန်းခန့်ကို ကယ်ဆယ်ရေးဦးစီး ဌာနက ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့သည်။ လွန်ခဲ့သည့်တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မီးဘေးနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ၁၂ ကြိမ်ကျရောက် ခြင်းကြောင့် ထားဝယ်ခရိုင်တွင် နေအိမ် ၁၁ လုံး၊ အိမ်ထောင်စု ၁၂ စုအတွက် ငွေကျပ် ၅၉ ဒသမ ၀၁ သိန်း၊ မြိတ်ခရိုင်တွင် နေအိမ် ၅၉ လုံး၊ အိမ်ထောင်စု ၅၉ စုအတွက် ငွေကျပ် ၁၆၀ ဒသမ ၇၂၃ သိန်းနှင့် ကော့သောင်း ခရိုင်တွင် နေအိမ် လေးလုံး၊ အိမ်ထောင်စု



တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ရရှိရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။

လေးစုအတွက် ငွေကျပ် သိန်း ၂၀ စုစုပေါင်း နေအိမ် ၇၄ လုံး၊ အိမ်ထောင်စု ၇၅ စုအတွက် ငွေကျပ် ၂၅၉ ဒသမ ၇၃၇ သိန်းအား တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ မီးဘေးနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်ရေး ရန်ပုံငွေမှ ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ သည်ဟု သိရသည်။

လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်၏ မူဝါဒ လေးရပ် ဖြစ်သော အမျိုးသားရင်ကြားစေ့ရေး၊ ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်

ပြည်ထောင်စုဖြစ်ပေါ်လာရေး၊ တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေးနှင့် ပြည်သူများ၏ လူနေမှုဘဝများ တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို အစိုးရသစ်၏တစ်နှစ်တာအတွင်း ကဏ္ဍအလိုက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ အမျိုးသားရင်ကြားစေ့ရေးအနေဖြင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင် အဖွဲ့နှစ်ဖွဲ့ရှိပြီး တိုင်းရင်းသား လူမျိုးပေါင်းစုံနှင့် ဘာသာပေါင်းစုံတို့သည် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေးကို လက်တွဲညီညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

တိုင်းဒေသကြီးတွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ကော်မတီ JMC-S ဖွဲ့စည်းထားရှိပြီး ပြီးခဲ့ သည့် တစ်နှစ်တာအတွင်း တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး ငါးကြိမ်ကျင်းပခဲ့ပြီး ဒေသတွင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း နိုင်ခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း

ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်အနေ ဖြင့် အေးချမ်းသောဒေသဖြစ်၍ အထူးအထွေ ဆောင်ရွက်ရမည့်ဒေသဟုတ်သော်လည်း ဒေသတွင်း လက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများ ပဋိပက္ခမဖြစ်ပွားစေရေးအတွက် တိုင်းရင်းသား ခေါင်းဆောင်များကို တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့က တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း သုံးကြိမ် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု ပေါ်ပေါက်ရေးသည် ပြည်သူတို့၏ ဆန္ဒဖြစ် သဖြင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ အနေဖြင့် ဦးစားပေးအောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒေသအလိုက် အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပရန် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ကော်မတီဝင်ကိုးဦး ပါသော ကြီးကြပ်မှုကော်မတီတစ်ရပ် ဖွဲ့စည်း ပေးခဲ့သည်။ ဒုတိယအကြိမ် ကျင်းပမည့် (၂၁)ရာစု ပင်လုံညီလာခံကို တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီးအနေဖြင့် ပါဝင်ဆွေးနွေးရန် အဆင် သင့်ဖြစ်နေပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း ရေးသားတင်ပြ လိုက်ရပါသည်။



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဆီအုန်းစက်ရုံကို တွေ့ရစဉ်။